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کشورها  با  میهن  دوستی  آباد می شونداروزنامه

  روزنامه کثیرالانتشار اجتماعی - اقتصادی   شنبه یکم اردیبهشت ۱۴0۳  سال هشتم  شماره ۱۴۶۸  قیمت ۵000 تومان

| صفحه ۵ | | صفحه ۲ | 

 تولید نان کامل عمده 
بیماری های انسان را 

حل و فصل می کند

فرمانداران با تعامل
 شهرداران به تقسیم بندی 

مناطق مختلف شهرها بپردازند

| مجتبی عبداللهی | 
|  استاندار البرز |

|  محمدحسین عطایی | 
|  رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین |

| صفحه آخر | 

 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور :

 رشد تولید باید
 به جهش تبدیل شود

وزیر صمت: 

خودروسازان متخلف به قوه قضاییه
 معرفی می شوند

| صفحه ۶ | 

| صفحه آخر | 

| صفحه ۳ | 
 شهردار کرج :

کرج در حال تحول در عرصه حمل ونقل شهری است

اگر خودروسازی می خواهد قرارداد را کنار بگذارد و خودروی 
جایگزین ارائه کند، این موضوع باید با توافق طرفین باشد 

و در غیر این صورت از مشتری حمایت می کنیم

| صفحه ۳ | 

درحوزه های آبخوان و 
آبخیزداری اقدامات جدی 

صورت گیرد

| علیرضا عباسی | 
| نماینده در مجلس شورای اسلامی |

آموزشی  نظام  کیفیت  تضمین  و  ارزشیابی  مرکز  رئیس  و  وزیر  معاون 
وزارت آموزش و پرورش با اشاره به شرکت یک میلیون و ۸۰۰ هزار 
دانش آموز در آزمون هایی نهایی از سهم ۵۰ درصدی سوابق تحصیلی 
دوازدهمی ها در کنکور ۱۴۰۳ خبر داد و گفت: امکان افشای سوالات 

آزمون های وزارت آموزش و پرورش غیر ممکن است.
حراست  و  کارشناسان سنجش  مشترک  گردهمایی  در  زارعی  محسن 
و روسای حوزه های اجرای آزمون های نهایی خرداد ماه ۱۴۰۳ استان 
کرمان اظهار کرد: تاثیر قطعی نمره امتحانات نهایی در کنکور سراسری 
اقدامی ارزنده در دولت سیزدهم در راستای تحقق عدالت آموزشی است.

وی بیان کرد: تأثیر قطعی نمره امتحانات نهایی برای آموزش و پرورش 
موفقیت  در  درس  کلاس  موثر  نقش  راستای  در  ارزنده  فرصت  یک 
دانش آموزان و جلوگیری از حافظه محوری و تحقق برنامه درسی است.

زارعی صیانت از این فرصت ارزنده را ضروری دانست و افزود: هدف 
اهداف کتب  و  یادگیری  مبنای سطوح  بر  باید  اصلی طراحی سوالات 
آموز هم  دانش  و  یابد  یادگیری تحقق  آموزش هم  در  تا  باشد  درسی 

خودش را ملزم به یادگیری کند.
آزمون  در  کرد:  بیان  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون  ایسنا،  گزارش  به 
بلکه  نمی شود  موفق  امتحان  شب  در  خواندن  با  آموز  دانش  نهایی 

موفقیت در آن مستلزم یادگیری مستمر در طول سال تحصیلی است.
وی با بیان اینکه ارزشیابی جزئی مهم از فرایند یاددهی یادگیری است، 
اظهار کرد: منبع اصلی طراحی سوالات در آموزش و پرورش معلمان 

هستند.
مفاهیم  و  ارزشیابی  بر  سوالات  طراحی  بخش  در  کرد:  اظهار  زارعی 
در  جراحی  یک  اما  بود  پایین  نمرات  چند  هر  شد  تاکید  آموزشی 

جهت دهی نظام آموزشی و اجتناب از حافظه محوری انجام شد.
ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزشی وزارت آموزش  رئیس مرکز 
و پرورش با بیان این که در آزمون سراسری پیش رو مبنای ۵۰ درصد 
تاثیر قطعی معدل فقط برای پایه دوازدهم است، گفت: برای برقراری 
عدالت آموزشی، تصحیح امتحانات در دوره نهایی به صورت الکترونیکی 

است. 
وی از تهیه و ارائه بسته »جدول هدف محتوا« به عنوان راهنمای عمل 

آزمون های نهایی برای طراحان،  دبیران و دانش آموزان  خبر داد.
وی با اشاره به شرکت بیش از یک میلیون و ۸۰۰ دانش آموز در سراسر 
باید در راستای تحقق  امتحانات نهایی خردادماه تاکید کرد:  کشور در 
عدالت و تامین امنیت امتحانات نهایی حداکثر همگرایی و همدلی در 

استان صورت گیرد.

زارعی بر تجهیز محل برگزاری آزمون های نهایی به دستگاه سیگنال 
یاب، دستگاه تکثیر، ضبط کامل تصویری تاکید کرد و افزود: باید تمامی 
شرایط حوزه اجرا و حفاظت آزمون طبق بخشنامه ارسالی رعایت شود.

وی افزود: از دانش آموزان می خواهیم فریب شبکه هایی که به دنبال 
سودجویی هستند را نخورند. آزمون ها تشریحی هستند و دریافت پاسخ 
پذیر  امکان  دارند  یاب  سیگنال  و  دوربین  که  حوزه هایی  در  تشریحی 
نیست و اگر هم اتفاق بیفتد برگه های مشکوک را بازبینی کرده و طبق 

قانون »رسیدگی به تخلفات« با افراد برخورد می شود.
شدت  با  تخلفی  هرنوع  با  کرد:  تاکید  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
برخورد می شود و از دادستان خواسته شده است که شعبه ویژه ای برای 
است.  شده  فراهم  لازم  مقدمات  و  ببینند  تدارک  جرائم  به  رسیدگی 
شبکه های امنیتی، فضای مجازی را رصد می کنند. صرف همراه داشتن 
وسیله الکترونیکی و وسیله تقلب، موجب محرومیت از امتحانات همان 
سال می شود و اگر فرد از آن وسیله استفاده یا سوالات را افشا کند یا 
فرد دیگری را به جای خود به جلسه بفرستد از یک تا ۱۰ سال از تمام 

آزمون ها محروم می شود.
به گزارش ایسنا، مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان نیز در این 
نشست با اشاره به تاثیر ۵۰ درصدی امتحانات نهایی در کنکور سراسری 
گفت: تاثیر نمره امتحانات نهایی در کنکور سراسری نقش موثری در 
تحقق عدالت آموزشی دارد و مسیری برای پررنگ شدن تلاش دانش 

آموزان در دوران تحصیل است.
وی افزود: دانش آموزان پایه دهم، یازدهم و دوازدهم، امتحانات نهایی 
دارند و این تصمیم فراهم نمودن مسیری روشن برای دانش آموزانی 
است که در طول دوران تحصیل خود تلاش می کنند و نقش موسسات 

کنکوری را کمرنگ خواهد کرد.
آموزان  دانش  توسط  رقمی  رتبه تک  به کسب شش  اشاره  با  رضایی 
قطعی  تاثیر  مصوبه  کرد:  تصریح   ۱۴۰۲ سراسری  کنکور  در  کرمانی 
دانش  که  داد  نشان  دانشگاه ها  داوطلبان  پذیرش  در  نهایی  امتحانات 
نشانه  و  یابند  راه  خوب  دانشگاه  به  می توانند  محروم  مناطق  آموزان 
نفرات  این  از  زیادی  تعداد  بود که  برتر کنکور مشخص  نفرات  آن در 

از مناطق محروم بودند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان با اشاره به تجهیز حوزه های 
امتحانی امتحانات نهایی شهرستان ها و مناطق استان با اعتباری بالغ 
بر ۱۰ میلیارد تومان گفت: تمامی امکانات آموزش و پرورش استان و 
نهادهای دولتی در اختیار آموزش و پرورش استان در راستای برگزاری 

امتحانات نهایی با حداکثر دقت است.

عرضه  اینکه  بیان  با  زیست  محیط  سازمان  پسماند  مدیریت  دفتر  معاون 
است،  ممنوع  زنجیره ای  فروشگاه های  در  پلاستیکی  کیسه های  رایگان 
کیسه های  جایگزین  می توانند  تخریب پذیر  زیست  کیسه های  افزود: 

پلاستیکی شوند.
به گزارش ایسنا، پیام جوهرچی درباره روز جهانی »زمین پاک« اظهار کرد: 
موضوع اهمیت زمین در کانون توجه قرار گرفته است، چرا که انسان ها فقط 
روی سیاره زمین امکان زنده کردن دارند. انسان ها باید بدانند که در ارتباط 
با سیاره زمین ک امانت دار هستند و این امانت را باید به نسل بعدی بسپارند  
روز  شعار  عنوان  به  پلاستیک«  برابر  در  »زمین  شعار  اینکه  بیان  با  وی 
زمین  جهانی  روز  شعار  بر  علاوه  افزود:  شده،  انتخاب  پاک  زمین  جهانی 
پاک، شعاری را برای هفته زمین پاک در کشور در نظر گرفتیم. سازمان 
محیط زیست با همکاری سایر ارگان ها در نظر دارد برنامه هایی برای هفته 

زمین پاک داشته باشد. 
معاون دفتر مدیریت پسماند سازمان محیط زیست درباره شعار ملی هفته 
زمین پاک خاطرنشان کرد: »ایران در برابر پلاستیک و نجات زمین« به 
عنوان شعار ملی هفته زمین پاک انتخاب کرده ایم. اگرچه در برابر حفظ کره 
زمین مسئول هستیم اما پلاستیک ها به عنوان یک آلاینده علی الدوام به 

حساب می آیند.
وی با اشاره به مضرات پلاستیک ها گفت: ریزپلاستیک هایی که در بر اثر 
پلیمر و نانومر شدن وارد چرخ یی انسان ها می شوند و سلامت آنها را تحت 
افزایش  تاثیر قرار می دهند. متاسفانه ریز پلاستیک ها روز به روز در حال 
اینکه  بیان  با  دفتر مدیریت پسماند سازمان محیط زیست  معاون  هستند. 
موضوع ریس پلاستیک ها باید در کانون توجه قرار گیرند، افزود: می بایست 

قداماتی در جهت ریز پلاستیک ها انجام شود. 
به  حاکمیتی  سازمان  یک  زیست  محیط  سازمان  اینکه  بیان  با  جوهرچی 
حساب می آید، گفت: این سازمان، پرچمدار پویش ایران در برابر پلاستیک 
در جخت  که  داریم  انتظار  ارگان ها  تمام  از  ما  است.  زمین شده  نجات  و 
آگاه سازی مردم از اهمیت زمین پاک به سازمان محیط زیست کمک کنند.

در  رایگان  صورت  به  پلاستیکی  کیسه  عرضه  اینکه  بیان  با  وی 
کرد:  اظهار  شده،  اعلام  ممنوع  پیشرفته  کشورهای  بزرگ  فروشگاه های 
کشورهای پیشرفته مانند انگلستان عرضه کیسه پلاستیک در فروشگاه های 
بزرگ را ممنوع اعلام کرده اند و ما باید در چنین مسائلی باید پیشگام باشیم. 
دنیا به این نتیجه رسیده است اگر خواهان کاهش پسماندهای پلاستیکی 

هستیم باید در مبادی خروجی این آلاینده ها هزینه کنیم. 
راهکارهای  درباره  زیست  محیط  سازمان  پسماند  مدیریت  دفتر  معاون 
برای کاهش لاینده های پلاستیکی گفت: کیسه های  پیشرفته  کشورهای 
رایگان عرضه  پلاستیکی در فروشگاه های کشورهای پیشرفته به صورت 
نمی شود و متقاضیان برای دریافت این کیسه ها باید هزینه پرداخت کنند. 
بررسی ها بیانگر این است هنگامی که سه های پلاستیکی به صورت رایگان 

کیسه ها  این  مصرف  برای  تمایل  میزان  می شوند  عرضه  فروشگاه ها  در 
افزایش می یابد. بررسی ها بیانگر این است میانگین نرم مصرف کیسه های 

پلاستیکی معادل ۳ تا ۴ دقیقه است. 
وی ادامه داد: اگرچه عمر استفاده از کیسه های پلاستیکی کوتاه است اما 
دارند.  نیاز  زمان  سال،   ۴۰۰ تا   ۳۰۰ به  شدن  تجزیه  برای  آلاینده ها  این 
دارد،  نیاز  زیادی  زمان  به  پلاستیکی  کیسه های  جزیه  اینکه  به  توجه  با 

فرهنگ سازی می تواند بر کاهش مصرف اثرگذار باشد. 
پسماند  مدیریت  راهکارهای  دیگر  از  بازیافت  اینکه  بیان  با  جوهرچی 
کیسه های  بازیافت  خواهان  اگر  گفت:  است،  پلاستیکی  آلاینده های 
کیسه های  قطر  میزان  کنیم.  توجه  نکته  چند  به  باید  هستیم  پلاستیکی 
کیسه های  بازیافت  که  چرا  یابد؛  افزایش  باید  بازیافت  برای  پلاستیکی 

پلاستیکی با قطر کم صرفه اقتصادی ندارد. 
جلسات  به  اشاره  با  زیست  محیط  سازمان  پسماند  مدیریت  دفتر  معاون 
مشترک با فروشگاه های زنجیره ای گفت: فروشگاه زنجیره ای در جلساتی 
به  پلاستیکی  کیسه های  عرضه  از  که  شدن  متعهد  کرده ایم،  برگزار  که 
صورت رایگان خودداری کنم و این تصمیم را حداقل در هفته زمین پاک 
اجرا کنند. امیدوارم موضوع ارائه ن کیسه های پلاستیکی به صورت رایگان 
وهله  در  که  گیرد  قرار  مردم  استقبال  مورد  زنجیره ای  فروشگاه های  در 
نخست در جهت حفظ کشور و در گام دوم در جهت حفظ زمین گام برداریم. 
به  پلاستیکی  کیسه های  ارائه  عدم  آیین نامه  مفاد  به  اشاره  با  وی 
زیست  کیسه های  ارائه  گفت:  زنجیره ای  فروشگاه های  در  رایگان  صورت 
به  پلاستیکی  کیسه های  ارائه  عدم  آیین نامه  در  مشتریان  به  تخریب پذیر 
از این، آیین  صورت رایگان در فروشگاه های زنجیره ای آمده است. پیش 
نامه ای در ارتباط با کیسه های زیست تخریب پذیر وجود نداشت اما سازمان 
ملی استاندارد در جهت تعریف زیست تخریب پذیرها طی یک سال گذشته 
است.  کرده  اعلام  را  موضوع  این  با  مرتبط  استانداردهای  و  برداشته  گام 
به  تغییر دهند؛  را  استانداردهای کیسه های پلاستیکی  باید  تولید کنندگان 

طور مثال، قطر کیسه های پلاستیکی باید افزایش یابد. 
جوهرچی درباره ویژگی کیسه های زیست تخریب پذیر گفت: این کیسه ها 
به سرعت تخریب می شوند و این کیسه ها به هنگام تخریب آلاینده زیادی 

ندارند و تبدیل به واد غیرزائد می شوند. 
مدیریت  وضعیت  متاسفانه  گفت:  کشور  در  پسمان  مدیریت  درباره  وی 
سطح  از  زباله ها  جمع اوری  منظر  از  اگرچه  نیست.  خوب  کشور  پسماند 
شهرها در عرصه جهانی در جایگاه خوبی قرار داریم اما از منظر تجهیزات و 

مدیریت نهایی پسماند وضعیت خوبی نداریم.
معاون دفتر مدیریت پسماند سازمان محیط زیست ادامه داد: آمار و ارقام 
بیانگر این است، ایران از منظر مدیریت پسماند در میان ۱۸۵ کشور جهان 
مدیریت  است.   ۲۰۲۲ سال  برای  آمار  این  که  گرفت  قرار   ۹۷ جایگاه  در 

پسمان باید در کانون توجه قرار گیرد و این مولفه باید از مبدا آغاز شود. 

معاون وزیر آموزش و پرورش:

امکان افشای سوالات آزمون های آموزش و پرورش غیرممکن شد
معاون دفتر مدیریت پسماند سازمان محیط زیست :

ممنوعیت عرضه کیسه های پلاستیکی در فروشگاه های زنجیره ای



سرمقاله

جبران  را  بربادرفته شان  حیثیت  باید  و  خوردند  موشک  بود.  ساده  و  کوتاه  راه حل، 
می کردند. قابل پیش بینی بود چه خطی را می روند. ابتدا انکار و بعد هم رجزخوانی. 
تحقیر و بعد هم هراس افکنی. اما واقعیت این است که در این پروژه رسانه ای نیز به 
شکل آموزنده ای شکست خوردند. در جنگ روایت ها نیز پیروز میدان، روایت تنبیه 

بود؛ روایت وعده صادق.
و  موشک ها  ۹۹درصد  کرد  اعلام  اول  روز  همان  در  اسرائیل  ارتش  سخنگوی 
به  ۳موشک  تنها  ۳۰۰موشک  حدود  از  یعنی  کردیم.  رهگیری  را  ایران  پهپادهای 
هدف اصابت کرده است. خب، کم کم فیلم هایی منتشر شد که نشان می داد چقدر 

این ادعا ناشیانه است.
ارتش  نظامی دیگر  فراموشی شدند و یک عضو  بود، دچار  بی مبنا  ادعا  آنجا که  از 
اعلام کرد تعداد موشک هایی که اصابت کرده ۹عدد است؛ یعنی رسیدند به ۹۷درصد. 
اما ماجرا به اینجا هم ختم نشد چون مختصر فیلم هایی که در شبکه های اجتماعی 
منتشر شده بود تعداد موشک های اصابت کرده را بیشتر نشان می داد، تا اینکه کانال 
۱۴تلویزیون اسرائیل این ادعاها را تکذیب و روزنامه معاریوی اسرائیل موشک های 
درنهایت  که  داشت  ادامه  آنقدر  بازی  این  کرد.  اعلام  ۸۴درصد  را  رهگیری شده 
اسرائیلی ها اعلام کردند هر فیلم و عکسی که به نفع جمهوری اسلامی منتشر شود 

جرم است و با آن برخورد می شود.
ناچار وارد گام دوم شدند؛ هراس و ترس از جنگ. هراس برایشان یک ثمره مهم 
داشت. افراد ممکن است در دل با تنبیه نظامی ایران همراه باشند، اما از سر ترس 
شعف درونی شان را کتمان کنند یا خلاف آن واکنش نشان دهند. ترس مقابل منطق 

آنها عمل می کند. ویژگی ترس همین است. اما همین ترس نیز ماندگار نبود.
اسرائیلی ها بعد از ۲روز حیرت، این بار ناچار شدند مدعی جنگ شوند. اما همین نیز 
در شبکه های اجتماعی و رسانه های داخلی جدی گرفته نشد و با آن برخورد طنزآلود 
شد. علت نیز واکنش فوری مقامات کشوری و لشکری بود؛ اینکه بدون تعلل و در 

سطح بسیار وسیع تر و درهم شکننده تر از قبل پاسخ می دهیم.
و این یعنی شکست تمام عیار در جنگ روایت ها. اما چرا شکست خوردند؟

واکنش سریع و جبهه ای شهروندرسانه ها در رسانه های اجتماعی. این اقدام هماهنگ 
و از سرمسئولیت با حمایت و پشتیبانی رسانه های اصلی و گروه های مرجع و نخبگانی 
و مسئول صورت گرفت. به نوعی یک وحدت و اجماع سیاسی و رسانه ای پشتیبان 

تنبیه اسرائیل بود.
از  اگر جنگ روایت ها  نباید دست کم گرفت؛ چراکه همواره  را  این تجربه رسانه ای 

اصل ماجرا مهم تر نباشد کم اهمیت تر هم نیست.

پیروزی در جنگ روایت ها
محسن مهدیان؛  مدیرمسئول

میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اخبار  شماره ۲۱۴۶۸
شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴0۳ 

اسلامی،  شورای  مجلس  مصوبه  براساس  گفت:  البرز  استاندار 
ساکنان  سکونتگاه های غیررسمی انشعابات موقت آب، برق، گاز 
دریافت می کنند تا افراد کم درآمد جامعه نیز از این امکانات بی 

بهره نمانند.
افزود:  البرز  استان  اجتماعی  قرارگاه  نشست  در  عبداللهی  مجتبی 
باید با ارایه طرحی، فرمانداران با تعامل شهرداران به تقسیم بندی 
مناطق مختلف شهرها بپردازند و مسوولیت رسیدگی به هر منطقه 

با محله های زیرمجموعه آن را به یک مدیر یا شهردار بسپارند. 
وی ادامه داد: اکنون ۶۷ محله، هدف این قرارگاه قرار گرفته اند و 
باید مدیران خانه محله ها در کنار شهرداران و سایر مدیران استان 
به احصا موضوعات و مطالبات محله ها بپردازند و برای رسیدگی 

به آنها تعامل ویژه ای داشته باشند.
عبداللهی گفت: چندین موضوع مهم در محله ها تعریف شده که 
اجرا  و  بررسی  باید در کارگروه ها و کمیته های تخصصی مورد 

قرار گیرد.
توان  تمام  برای کسب رضایتمندی مردم،  باید  اینکه  بیان  با  وی 
و  ها  محله  خانه  مدیران  افزود:  کنیم،  معطوف  را  خود  تمرکز  و 
شهرداران و مدیران مربوطه باید تعاملی سازنده در سایه انسجام، 

شکیبایی و با نیت خدمت به مردم، در میدان باشند.
استاندار البرز گفت: شوراهای اسلامی شهر و شهرداران با کمک 
به تحقق اهداف این قرارگاه، سبب ساز جلب اعتماد و احترام مردم 

می شوند.
وی افزود: شوراهای اسلامی و شهرداران سالم و خدمتگزار مورد 
تایید مردم خواهند بود و می توانند در ادوار بعدی نیز به پشتوانه 

این اعتماد، خدمت کنند.
عبداللهی با اشاره به شعار سال با عنوان جهش تولید با مشارکت 
که برگرفته از منویات حکیمانه و هوشمندانه مقام معظم رهبری 
کشور  آن  تبع  به  و  اقتصاد  توسعه  عامل  تولید  رشد  گفت:  است، 
است که با مشارکت مردم در این بخش، به لحاظ کمی و کیفی 

افزایش می یابد.
راه  استان  در  مردم  مشارکت  با  تولید  جهش  قرارگاه  افزود:  وی 
اندازی شده و پیشنهادات و طرح های اقشار مختلف مردم، مدیران، 
شوراها، نخبگان، دانشگاهیان، اصحاب رسانه، مدیران خانه محله 

ها را در راستای تحقق شعار سال پذیرا هستیم.
استاندار البرز با اشاره به دور دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی، 
ای  ویژه  نیز همراهی  این دوره  برگزاری  در  انتظار می رود  گفت: 

داشته باشید تا با مشارکت حداکثری، همچنان سربلند باشیم.

استاندار البرز :

فرمانداران با تعامل شهرداران به تقسیم بندی 
مناطق مختلف شهرها بپردازند

فرماندار ویژه کرج:

 رفع دغدغه های کرج نیازمند 
همراهی مجلس است

مدیر کل بنیاد مسکن استان البرز :

تامین زمین ۱۰ هزار واحد مسکونی 
برای مهاجرت معکوس

شهرستان  این  های  دغدغه  رفع  گفت:  کرج  ویژه  فرماندار  و  البرز  استاندار  معاون   
پرجمعیت نیازمند همراهی مجلس شورای اسلامی با مسوولان محلی است.

یحیی رمضانی در مراسم اعطای اعتبار نامه منتخب مردم کرج ، اشتهارد و فردیس در 
با کمبود سرانه های  امروز  افزود:  اسلامی  انتخابات مجلس شورای  دوازدهمین دوره 
بهداشتی و آموزشی مواجه هستیم که باید با تدابیر و برنامه ریزی جدی در حل آن ها 

گام برداشت .
وی خطاب به منتخب مردم کرج ، اشتهارد و فردیس در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد : معیشت مردم یکی از موضوعات جدی است که باید اقدامات موثری برای آن 

داشت .
رمضانی گفت: انتخابات مجلس شورای اسلامی در دوره دوازدهم به رغم حجم کاری 
که برای تامین مطالبات و نیازهای مردمی در شب عید و ماه رمضان داشتیم به بهترین 
طرح  دراجرای  کرد:  اضافه  البرز  استاندار  معاون   . شد  برگزار  سالم  فضایی  در  شکل 
نهضت مدرسه سازی و ساخت ۱۰۰ مدرسه جدید در استان البرز به اتخاذ تدابیر مناسب 

نیاز است.
افزایش سالانه ۱۵ هزار دانش آموز به جمعیت  از دغدغه های خود را  رمضانی یکی 
دانش آموزی آن دانست و گفت: این درحالی است که در کنار این افزایش در شهرستان 

کمبودهایی در بخش سرانه آموزشی وجود دارد .
وی تاکید کرد: اگر توسعه فضاهای آموزشی نداشته باشیم با مشکل جدی مواجه می 

شویم و باید اقدامات موثری دراین زمینه داشت .
معاون استاندار البرز درادامه به بحث اداری شهرستان کرج و کمبود ها دراین زمینه اشاره 
کرد و افزود: برخی از دفاتر ادارات کل در شهرستان بوده و برای شهرستان مستقل پیش 

بینی خاصی دراین زمینه صورت نگرفته است .
معاون استاندار البرز از پیش بینی ۶۶۹ حوزه اخذ رای در حوزه انتخابیه کرج ، اشتهارد 
و فردیس برای دور دوم انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی دراین حوزه 

خبرداد .
رمضانی افزود: مرحله اول انتخابات بدو ن حاشیه در رقابت سالم بین داوطلبان برگزار 

شد و محله محور بودن از ویژگی های منحصر به فرد آن بود .
انتخابات مجلس  وی یاد آورشد:۲۲ هزار نیروی اجرایی در دور اول دوازدهمین دوره 
شورای اسلامی همراه بودند.رمضانی تاکید کرد: تمام تمهیدات برای برگزاری دوره دوم 

انتخابات دوازدهم مجلس شورای اسلامی در شهرستان کرج پیش بینی شده است .
معاون استاندار البرز بیان کرد: در دوره دوم انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای 
پای  در  مردم  حداکثری  حضور  کاهش  برای  دشمنان  های  تلاش  رغم  به  اسلامی 

صندوق های رای ، مشارکت پرشوری را رقم خواهیم زد .

مدیر کل بنیاد مسکن استان البرز گفت: عملیات آماده سازی بزرگ ترین پروژه طرح نهضت ملی 
مسکن کشور به وسعت یک هزار و ۶۰ هکتار با اهتمام بنیاد مسکن و همکاری سایر دستگاه های 

اجرایی در  اشتهارد در دست اقدام است.
علی محمدی مدیر کل بنیاد مسکن  استان البرز در  نشست خبری اظهار داشت: در حال حاضر این 

پروژه در حال آماده سازی با مشارکت تمامی دستگاه های متولی در استان البرز است.
وی با بیان اینکه در کنار این پروژه ها ساخت ۸۸۰ واحد مسکونی در شهر جدید مهستان، ۲ هزار 
در  ملی  نهضت  قالب طرح  در  دیگر  واحد مسکونی  تعدادی  و  در گرمدره  واحد مسکونی  و ۵۰۰ 
شهرستان چهارباغ استان البرز از برنامه های اجرایی بنیاد مسکن البرز بوده است، افزود: بنیاد مسکن 
البرز با ساخت ۸ هزار و ۷۰۰ واحد مسکونی مهر توانست به تعهدات کامل خود در روستاهای استان 
عمل کند و تعهدات ساخت مسکن مهر این اداره کل در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر استان البرز به 

طور کامل انجام شده و پرونده آن بسته شده است.
وی با بیان اینکه از نیمه دوم سال ۱۴۰۰ تاکنون ساخت هشت هزارو ۵۰۰ واحد مسکونی در مناطق 
روستایی استان در قالب طرح نهضت ملی اجرا شده است، ادامه داد:  در بحث مسکن محرومین در 
حال حاضر یک هزارو۸۰۰ واحد مسکونی برای مددجویان تحت پوشش نهادهای حمایتی استان 

البرز در دست ساخت است.
محمدی با اشاره به اینکه بنیاد مسکن جزو دستگاه های محدودی بوده که بعد از پیروزی جمهوری 
انقلاب اسلامی اولین نهادی بوده که تاسیس شده است، اظهار داشت: بنیاد مسکن در اوایل به 
امور محرومین رسیدگی می کرد اما با موفقیت هایی که به دست آورد بازسازی واحد های آسیب 
دیده  و مناطق آسیب دیده ،ائم از مناطق جنگ زده ،مناطق سیل زده و زلزله زده که حضور گسترده 

ای داشته است.
وی با بیان اینکه  در زلزله بم ودیگر زلزله ها بنیاد مسکن بعد از تصویب طرح مقاوم سازی و احداث 
مساکن روستایی در سطح کشور ۵ میلیارد ۸۰۰ هزار واحد مسکن روستایی را مقاوم سازی کرده 
است، افزود: امیدواریم در افق ۱۴۰۷ حدود ۷۵ درصد  از واحد های روستایی را بتوانیم بازسازی 
انجام دهیم.مدیر کل بنیاد مسکن استان البرز با اشاره به اینکه در اجرای و  تهیه طرح های هادی  
نزدیک به ۵۷ هزار روستا در کشور وجود دارد که نزدیک به ۳۸ هزار روستا  بالای ۲۰ خانوار هستند 
که  با تلاش های بنیاد مسکن حدود ۹۸ درصد از سندهای طرح توسعه  را انجام و مطالعات طرح 
هادی آن را انجام داده است، بیان کرد: در سطح استان چیزی حدود ۲۶۲ روستا بالای ۲۰ خانوار 

وجود دارد که با تلاش های انجام شده برای ۲۵۰ روستایی قابلیت طرح هادی انجام شده است.
وی با اشاره به اینکه در بازنگری روستا ها که سالانه به صورت ده ساله انجام می شود تا کنون 
۱۸۹ روستا بازنگری شده اند که از این تعداد ۱۴۵ روستا حداقل یکبار بازنگری و ۳۸ روستا مرحله 
دوم و ۶ روستا دوره سوم را انجام داده اند، گفت: با برنامه ریزی های انجام شده ۴۹ روستا نیاز به 

بازنگری داشته که از این تعداد۳۲ روستا تامین اعتبار شده اند.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی با اشاره به اهتمام وزارت راه وشهرسازی به موضوع مهاجرت 
معکوس به روستاها گفت : بر این اساس زمین مناسب درمناطق روستایی استان برای ساخت ۱۰ 
هزار واحد مسکونی پیش بینی شده که پس از تصویب در شورای مسکن استان عملیات ساخت این 

واحدهای مسکونی آغاز می شود.
 وی با بیان اینکه بهسازی معابر ، جدولگذاری، آسفالت و زیبا سازی محیطی را از جمله اقدامات در 
اجرای طرح هادی نام برد گفت: تامین قیر رایگان برای بهسازی معابر روستایی از جمله اقداماتی 

است که با اهتمام بنیاد مسکن و حمایت دولت در البرز به خوبی پیش می رود.

معاون سوادآموزی آموزش و پرورش البرز خبر داد؛

ثبت نام ۹۸۹ مددجوی کمیته امداد البرز در 
دوره های سوادآموزی

از  نفر   ۹۸۹ گذشته  سال  در  گفت:  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  سوادآموزی  معاون 
مددجویان محروم از سواد کمیته امداد در دوره های سوادآموزی ثبت نام شدند.

رؤیا عسگرپور در نشست مشترک کارگروه سوادآموزی استان البرز که با هدف ساماندهی 
فضا و نیروی انسانی برای آموزش برگزار شد، گفت: در سال گذشته ۹۸۹ نفر از مددجویان 
دوره های  در  و  شناسایی  منعقده  نامه  تفاهم  راستای  در  امداد  کمیته  سواد  از  محروم 

سوادآموزی ثبت نام شدند.
معاون سوادآموزی آموزش و پرورش استان البرز ضمن قدردانی از تعامل مؤثر و دغدغه 
مندی مسؤولان کمیته امداد البرز در برنامه ریشه کنی بیسوادی اظهار کرد: در اساسنامه 
جدید سازمان نهضت سوادآموزی، ایجاد نوآوری و راهکارهای نوین در کنار مردمی سازی 

و پررنگ تر شدن نقش دستگاه ها برای توسعه سطح سواد در کشور مورد انتظار است.
وی افزایش نرخ سواد در استان را مسئله ای همگانی دانست و تصریح کرد: اتفاق خوبی 
که برای تحقق شعار سال با مشارکت کمیته امداد امام خمینی )ره( در ثبت نام مددجویان 
و ساماندهی فضا و آموزش در کلاس های سال جاری محقق شد، ثمره دغدغه مندی و 

مشارکت پویا مدیران و مسؤولان این نهاد است.

فرمانده انتظامی البرز :

دستگیری سارقان لوازم خودرو با ٤٣ فقره 
سرقت در البرز

فرمانده انتظامی البرز  از دستگیری یک مالخر و سه سارق لوازم داخل خودرو با ۴۳ فقره 
سرقت در این استان خبر داد.

سردار حمید هداوند اظهارکرد : به دنبال اقدامات اطلاعاتی کارآگاهان پلیس آگاهی استان 
البرز، مشخص شد یکی از مالخران سابقه دار در یکی از استان های همجوار با اجیر کردن 
چند سارق و تشکیل باند در زمینه سرقت لوازم داخل خودرو در شهر کرج فعالیت می کنند.

وی افزود: کارآگاهان با تحت نظر گرفتن چندین روزه متهم اصلی و سردسته باند سایر 
اعضای باند را نیز شناسایی و در یک عملیات غافلگیرانه همه آن ها را دستگیر کردند.

فرمانده انتظامی استان البرز با بیان اینکه در این عملیات یک مالخر و سه سارق دستگیر 
شدند، اضافه کرد: در بازرسی از مخفیگاه متهمان چند دستگاه خودرو و موتور سیکلت و 

میزان قابل توجهی لوازم خودروی سرقتی کشف شد.
هداوند بیان کرد: متهمان پس از انتقال به پلیس آگاهی البرز چاره ای جز بیان حقیقت 

نیافته و به ارتکاب ۴۳ فقره سرقت لوازم داخل خودرو در شهر کرج اعتراف کردند.



میهنآ ن00مار
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جامعه  شماره ۳۱۴۶۸
شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴0۳ 

نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس در مجلس شورای 
برای  تنبیهی  پاسخ  سپاه،  مشروع  اقدام  گفت:  اسلامی 

اسراییل و حامیان این رژیم غاصب صهیونیستی بود.
خود  نامه  اعتبار  دریافت  مراسم  در  عباسی  علیرضا 
به  موشکی  حمله  از  پس  افزود:  کرج  فرمانداری  در 
کنسولگری ایران در دمشق، مردم ایران اسلامی منتظر 
در  پاسخ  این  اما  داشتند  اصرار  برخی  و  بودند  پاسخ 

بهترین زمان ممکن صورت گرفت.
از پاسخ به رژیم اسراییل، اجماع و  وی بیان کرد: قبل 
رایزنی با دیپلماسی صورت گرفت که مدبرانه و بجا بود 

بطوریکه در تصور رژیم غاصب نیز نمی گنجید.
نماینده مردم کرج ، اشتهارد و فردیس در مجلس شورای 
اسلامی گفت: به رغم اینکه این پاسخ غافلگیرانه نبود و 
از قبل اطلاع رسانی شده بود ولی ضربه سهمگینی به 

رژیم غاصب وارد شد.
وی اضافه کرد: این اتفاق نشان داد که دست ایران پر 
برای  اقتداری  ها  سلیمانی  و  ها  مقدم  تهرانی  و  است 
کشور رقم زده اند که راهشان ادامه دارد بنابراین بسیار 

باید قدردان باشیم .
پاسخ  این  از  پس  ای  بیانیه  و  قطعنامه  گفت:  عباسی 
که  یافت  دست  نکته  این  به  باید  بنابراین  نشد  صادر 
اتفاقات خوبی  کنند  باهم عمل  میدان  و  دیپلماسی  اگر 
فردیس   ، کرج  های  مردم شهرستان  نماینده  افتد.  می 
و اشتهارد در مجلس شورای اسلامی یاد آورشد: قدرت 
از  و  پاسخ درهم شکست  این  با  اسراییل  رژیم  پوشالی 
وگرنه  شود  نمی  انجام  ها  رسانی  اطلاع  ضعف  موضع 
خسارت سنگینی به آن وارد شده است .وی بیان کرد: 

نظام مقتدر جمهوری اسلامی پیش می رود اما باید به 
دور از حواشی برای حل مشکلات اقتصادی گام برداشت 
و  وحدت  با  دیدیم  چنانچه  ؛  کرد  پرهیز  اختلاف  از  و 
میزان  دشمنان  چینی  توطئه  رغم  به  کشور  در  انسجام 
مجلس  انتخابات  دوره  دوازدهمین  در  بالایی  مشارکت 

شورای اسلامی رقم خورد .
محورهای  از  یکی  انتخابات  سلامت  گفت:  عباسی 
مورد تاکید رهبر معظم انقلاب بود از نیروهای انتظامی 
،امنیتی و بسیج، مردم قدردانی می شود برای خلق این 
حماسه که امیدواریم با تلاش شبانه روزی درجهت حل 

مشکلات بتوانیم پاسخ اعتماد مردم را بدهیم.
این نماینده مجلس در ادامه به بحث مهم ارزش صادرات 
کشاورزی اشاره کرد و افزود: باید درحوزه های آبخوان 

از  بخشی  و  گیرد  صورت  جدی  اقدامات  آبخیزداری  و 
خسارت  حوزه  در  کشاورزی  صادرات  ارزش  درآمدهای 

سیلاب ها و این حوزه ها مصرف شود .
افزایی  با هم  داریم دراین دوره هم  بنا  آورشد:  یاد  وی 
باید  اما  کنیم  تلاش  البرز  استان   ، کشور  ارتقای  برای 
اختلاف  واسطه  به  ها  ناترازی  از  بسیاری  داشت  توجه 
است .عباسی تاکید کرد: بخش قابل توجهی از مشکلات 
استان البرز به مهاجرت پذیری آن بازمی گردد و امروز 

درتلاش برای حل آنها هستیم .
شرکت  از  برخی  درآمد  برگرداندن  با  آورشد:  یاد  وی 
های بزرگ به استان البرز در تلاش برای حل مشکلات 
اقتصدی هستیم تا با طرح های ویژه ای که درسالجاری 

داریم گام های موثری برداریم .

نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس در مجلس شورای اسلامی :

درحوزه های آبخوان و آبخیزداری 
اقدامات جدی صورت گیرد

مدیرکل اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز :

۲ هزار و ٤۹۲ نیروی کار غیرمجاز خارجی
 در البرز شناسایی شدند

رییس پلیس فتا البرز :

مجرمان سایبری درکمین بازنشستگان

مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

پیشگیری از تعرض به حریم بناهای تاریخی البرز 
با ثبت ملی

مدیرکل اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز از شناسایی ۲ هزار و۴۶۲ نیروی کار غیر 
مجاز خارجی در کارگاههای تولیدی و اصناف این استان شناسایی شدند.

سیروس دهقان شیری با تاکید بر تشدید نظارت ها و برخورد قانونی باکارفرمایان متخلف 
در استان البرز، افزود: براساس مفاد قانون کار، اتباع خارجی که فاقد کارت کار باشند، اجازه 
اشتغال در اصناف و واحد های تولیدی استان را نداشته و در صورت مشاهده بکارگیری، 
کارفرمای آن ها متخلف شناخته شده و مشمول جریمه و حبس خواهند بود. وی با اشاره 
به اجرای یک هزار و۶۵۳ مورد گشت های مشترک بازرسی کار در سال گذشته انجام 
شد، ادامه داد: طرح های نظارتی برای شناسایی و جمع آوری نیروی کار غیرمجاز خارجی 

در البرز ادامه دارد.
مدیر کل امور اتباع و مهاجرین خارجی البرز بیان کرد: دراین زمینه ۱۵۱ کارفرمای متخلف 
اتباع  جایگزین  در سال ۱۴۰۲  ایرانی  کار  نیروی  و ۸۹۸  معرفی شده  قضایی  مراجع  به 

خارجی غیرمجاز در واحدهای تولیدی و صنعتی شدند.
دهقان شیری گفت: کارفرمایان می توانند با مراجعه به سامانه جامع اشتغال اتباع خارجی، 
نسبت به استعلام و درخواست پروانه کار برای نیروهای خارجی مورد نیاز خود اقدام کنند.

مورد  تا  باشند  سایبری  مجرمان  مراقب  خواست  بازنشستگان  از  البرز  فتا  پلیس  رییس 
کلاهبرداری قرار نگیرند.

سرهنگ رسول جلیلیان اظهار کرد: مجرمان سایبری از اقشار مختلف برای تحقق اهداف 
مجرمانه خود سوءاستفاده می کنند که یکی از این موارد فریب بازنشستگان با ترفند ثبت 

نام وام بازنشستگی است .
وی اضافه کرد: کاربران بدون آگاهی مبلغ ناچیز درخواست شده را از طریق لینک ارسال 
این شگرد  با  سایبری  مجرمان  و  است  بدافزار  یک  که  درحالی  کنند  می  پرداخت  شده 

مجرمانه، اطلاعات کارت بانکی متقاضیان را به سرقت می برند.
عناوین مختلف،  پیامک های جعلی تحت  ارسال  با  جلیلیان گفت: کلاهبرداران سایبری 
سعی در تشویق افراد به کلیک نمودن روی لینک ارسالی کرده و سپس هدایت به درگاه 
بانکی جعلی می کنند. وی اضافه کرد: کلاهبرداران سایبری با مهندسی اجتماعی و به 
تناسب نیاز روز جامعه اقدام به تبلیغات مختلف مانند پرداخت وام کم بهره، سهام عدالت و 

از این قبیل کرده و دست به اعمال مجرمانه می زنند.
جلیلیان تاکید کرد: کاربران در صورت اطلاع از این گونه موارد بلافاصله مراتب را از طریق 

تماس با شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ به مرکز فوریت های سایبری پلیس فتا اعلام کنند.

مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان البرز با اشاره به اهمیت صیانت 
از محوطه ها و بناهای تاریخی اعلام کرد: ثبت ملی این آثار و حریم آنها مانع از تعرض 

و تعدی سودجویان به اراضی بناهای تاریخی می شود.
رحیم خاکی گفت : یکی از مشکلات در زمینه نگهداری و پیشگیری از تعرض به حریم 

محوطه ها و بناهای تاریخی عدم ثبت ملی این آثار و حریم آنها در البرز است.
وی اظهار کرد: تلاش ها بر این است تا با اقدامات لازم نسبت به ثبت ملی آثار تاریخی 
استان اقدام شود.خاکی گفت : تاکنون ۸۵۰ اثر تاریخی و طبیعی در استان البرز شناسایی 
شده که حدود ۳۵۰ اثر آنها ثبت ملی شده است.مدیرکل میراث فرهنگی ،گردشگری و 
صنایع دستی البرز اظهار کرد: در بخش آثار ناملموس نیز تاکنون ۳۰۰ اثر در این استان 

شناسایی شده که ۴۱ اثر آنها به ثبت ملی رسیده است.

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج :

پیگیری مطالبات شهروندان افزایش رضایت مندی 
آنان را به همراه دارد

و  ورزشی  فضای  ایجاد  از  کرج  شهر  اسلامی  شورای  فرهنگی  کمیسیون  رئیس  نایب 
ساماندهی پارک والفجر واقع در محله آسیاب برجی خبر داد.

موسوی شهردار  جواد  سید  همراه  به  کرج  اسلامی شهر  رحیمی عضو شورای  علیرضا   
منطقه ۲ و معاونین منطقه با توجه به درخواست مجدد شهروندان محترم از محله آسیاب 

برجی بازدید بعمل آورد.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر به میز خدمت مسجد حضرت امام 
حسن مجتبی)ع( که در نیمه دوم سال گذشته برگزار شد اشاره کرد و افزود: در این نشست 
موضوعات  شود  می  برگزار  مناطق  منتخب  مساجد  در  متوالی  صورت  به  که  صمیمانه 
منطقه  معاونین  و  مدیر  از سوی  و  یادداشت  عزیز  توسط شهروندان  موارد طرح شده  و 

پیگیری می شود.
علیرضا رحیمی گفت: در این بازدید مشکلات دیگر شهروندان از بعد خدمات شهری و 
فضای سبز احصاء و در دستور کار منطقه قرار گرفت و ان شااله با پیگیری های بعدی 

موارد مطروحه به نفع شهروندان عزیز به ثمر خواهد نشست.

سرپرست اداره مطالعات بحران و پدافند غیر عامل شهرداری کرج:

شهر کرج به ایستگاه لرزه نگار
 مجهز می شود

 شهردار کرج :

کرج در حال تحول در عرصه
 حمل ونقل شهری است

سرپرست اداره مطالعات بحران و پدافند غیر عامل شهرداری کرج گفت: این لرزه نگار 
با ثبت و ارائه گزارش های دقیق از لرزه های خفیف با هدف پایش وضعیت فرونشست 
در پی برداشت های بی رویه سفره های زیرزمینی و لرزه های قوی نسبت به ارزیابی 
حرکت گسل های زمین در حالت های مختلف، اطلاعات کامل ر ا در اختیار مدیریت 

شهری قرار خواهد داد.
شهرداری  مشارکت   با  البرز  استان  نگار  لرزه  ایستگاه  اولین  گفت:  ایزدبین  اله  احسان 
کرج با هدف پایش و اطلاع رسانی زمین لرزه در سطح استان نصب و به بهره برداری 

خواهد رسید.  
وی افزود: این لرزه نگار با ثبت و ارائه گزارش های دقیق از لرزه های خفیف با هدف 
پایش وضعیت فرونشست در پی برداشت های بی رویه سفره های زیرزمینی و  لرزه های 
قوی  نسبت به ارزیابی حرکت گسل های زمین در حالت های مختلف، اطلاعات کامل ر 

ا در اختیار مدیریت شهری قرار خواهد داد.  
های  فعالیت  راستای  در  )مانیتورینگ(  پایش  مرکز  ایجاد  را  طرح  این  دیگر  وی هدف 
آموزشی و پژوهشی مرتبط با حرکت گسل ها، فرو نشست زمین و زلزله  بعنوان بازوی 
توانمند مدیریت شهری در انتخاب بهینه مکان یابی اجرای پروژه های مختلف شهری 
دانست و ادامه داد: با تولید و آنالیز داده های لرزه نگار و اطلاعات حرکت گسل ها، این 
دیتا به عنوان یکی از الزامات مدیریت شهری در راستای جلوگیری از مخاطرات آینده در 

پروژه ها و مکان های حساس شهری استفاده خواهد شد.  
وی در پایان از عقد تفاهم نامه سه جانبه فی مابین دانشگاه خوارزمی، موسسه ژئو فیزیک 
دانشگاه تهران و شهرداری کرج در آینده نزدیک خبر داد و گفت: در جلسه ای که در 
محل اداره مطالعات بحران و پدافند غیر عامل شهرداری کرج با حضور اساتید دانشگاه 
و کارشناسان معاونت فنی و شهرسازی شهرداری کرج برگزار شد، بر مطالعه دقیق طرح 
حاضر و بروز رسانی طرح های قبلی، با هدف استخراج هر چه بیشتر و بهینه اطلاعات 
ارایه  ارائه  نیز نسبت به  نیاز تاکید و مقرر شد موسسه ژئو فیزیک دانشگاه تهران  مورد 
گزارشات مستمر و دوره ای مربوط به وضعیت لرزه خیزی  استان البرز، شهرها و استان 

های همجوار، در راستای تصمیمات بهینه مدیریت بحران اقدام خواهد شد.

 شهردار کرج با اشاره به جهش حدود ۶ برابری بودجه مدیریت شهری در ۲ سال 
اخیر اعلام کرد: روند تکمیل و اجرای پروژه های نیمه تمام عمرانی از جمله آزاد راه 

شمالی و قطار شهری کرج پرشتاب است.
 مهرداد کیانی به خبرنگاران گفت: بودجه مدیریت شهری کرج از ۴۶ هزار میلیارد 
ریال در سال ۱۴۰۱ اکنون به ۲۱۰هزار میلیارد ریال رسیده که بیانگر برنامه ریزی 

مناسب برای ارتقای درآمدها و تامین اعتبارپروژه های عمرانی است.
وی با اشاره به فعال شدن کارگاه های عمرانی ۲ پروژه آزاد راه شمالی و قطار شهری 
کرج پس از چند سال رکود افزود: با تلاش های صورت گرفته در شورای ششم امروز 
شاهد آن هستیم که قطعه نخست آزاد راه شمالی و قطعه نخست قطار شهری کرج 
به بهره برداری رسیده و قطعات بعدی این پروژه ها مراحل تکمیل را می گذرانند. 
شهردار کرج با اشاره به راه اندازی نخستین خط اتوبوس های برقی کشور در این 
کلانشهر اعلام کرد: کرج به عنوان اولین شهر دوستدار محیط زیست در حال تحول 

در عرصه حمل ونقل شهری است.
این  برای  ریال  میلیارد  هزار   ۱۰ با صرف  برقی  اتوبوس  دستگاه   ۴۰ افزود:  کیانی 

کلانشهر خریداری و خدمات دهی خود را به صورت رایگان آغاز کردند.
شهردار کرج گفت : خدمات رایگان این اتوبوس ها با هدف تشویق مردم به استفاده 
این  در  هوا  آلودگی  و  ترافیکی  بار  کاهش  شاهد  تا  است  عمومی  نقل  و  حمل  از 

کلانشهر باشیم.
وی ادامه داد: خرید تاکسی های برقی پروژه دیگر مدیریت شهری کرج برای بهره 

مندی شهر از شبکه حمل ونقل دوستدار محیط زیست است.
، گفت: تکمیل خط  تبدیل شده است  به کارگاه عمرانی  اینکه کرج  بیان  با  کیانی 
اتوبوس پرسرعت )بی آر تی ( یکی از پروژه های مهم مدیریت شهری کرج است که 

مراحل تکمیل راه می گذراند.
شهرداری کرج دارای ۱۰ منطقه شهری است که جمعیتی افزون بر یک میلیون و 

۸۰۰ هزار نفر تحت پوشش خدماتی دارد.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۶۸

شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

به  عزیز  معلمان  تکریم  اینکه  به  اشاره  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
افزایش کیفیت آموزش در مدارس منجر می شود، خواستار راه اندازی 

اردوهای راویان پیشرفت در مدارس استان شد.
مالک رحمتی در جلسه شورای آموزش و پرورش استان افزود: در نظام 
آموزشی ما آنچه که مورد هدف است، آموزش در مسیر معارف دینی 

و اسلامی است.
وی با بیان اینکه مسائل تربیتی خیلی زود بازده نبوده و باید برای انجام 
آن برنامه ریزی کرد، گفت: نظام تربیتی، روندی تدریجی است و برای 

نتیجه گرفتن در این راستا باید استمرار و استقامت داشت.

رحمتی با اشاره به فرا رسیدن هفته معلم تاکید کرد: فرهنگ تکریم و 
تجلیل از معلمان و دبیران به افزایش کیفیت آموزش و پرورش کمک 
خواهد کرد؛ بنابراین برنامه ریزی های لازم برای این منظور در هفته 

معلم انجام گیرد.
وی تاکید کرد: معلمانی که در مناطق محروم و کم برخوردار فعالیت 

می کنند، فراموش نشوند و مورد توجه ویژه قرار گیرند.
استاندار آذربایجان شرقی به اهمیت نیروی انسانی اشاره و بیان کرد: 
محور اصلی همه تغییر و تحولاتی که در کشور باید اتفاق بیفتد، نیروی 
انسانی می باشد، زیرا این نیروی انسانی است که تکنولوژی و پیشرفت 

را به وجود می آورد.
وی ادامه داد: تربیت نیروی انسانی کارآمد و اثربخش، بزرگترین کاری 
است که در آموزش و پرورش اتفاق می افتد و در این زمینه هر چقدر 
هزینه انجام شود، سرمایه گذاری برای توسعه و پیشرفت کشور است 
قرار  تربیت  مورد  فرد  یک  که  زمانی  ترین  اثربخش  و  ترین  مفید  و 

می گیرد، در دست آموزش و پرورش است.
این  به  معلم  اگر  افزود:  و  تاکید کرد  معلم  اهمیت جایگاه  به  رحمتی 
دیدگاه برسد دانش آموزان وی تمام پیشرفت های اقتصادی، اجتماعی 
خواهد  تغییر  نگاهش  قطعاً  زد،  خواهند  رقم  را  جامعه  در  فرهنگی  و 
یافت.استاندار آذربایجان شرقی از معلمان درخواست کرد در ابتدای هر 
کلاس در کنار مطالب آموزشی، از آموزه های دینی و اخلاقی اهل بیت 

)ع( برای دانش آموزان بازگو کنید.
وی افزود: معلمان در مدارس، استعدادیابی و راهنمایی دانش آموزان 

برای رسیدن به موفقیت را در اولویت کاری خودشان قرار دهند.
با اشاره به حدیث یک ساعت تفکر بهتر از ۷۰ سال عبادت  رحمتی 
داریم،  اساسی  نیاز  آن  به  آموزشی  نظام  در  که  چیزی  گفت:  است، 
مهارت آموزی و در کنار آن نحوه اندیشه کردن است و این معلمان 
و  دهند  ارائه  آموزان  دانش  به  را  آموزش  این  می توانند  که  هستند 
آنها را مستعد به بار بیاورند.استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: اگر 
ممکن  یادگیری  و  آموزش  باشند،  استرس  دارای  درس  کلاس های 
نخواهد بود و اگر در کلاسی آرامش حاکم شود، دانش آموز از لحاظ 

روحی شاداب تر و یادگیری برای وی جذاب تر خواهد بود.
رحمتی در پایان تاکید کرد: در کنار آموزش های انجام یافته در مدارس، 
بازدید دانش آموزان از پیشرفت حوزه های مختلف اقتصادی، صنعتی، 
فرهنگی کشور در اولویت قرار گیرند تا دانش آموزان در جریان این 

خدمات و پیشرفت ها قرار گیرند.

استاندار آذربایجان شرقی:

روایان پیشرفت در مدارس آذربایجان شرقی 
راه اندازی شود

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی خبر داد؛

پیشرفت۹۰درصدی مرحله نخست جهاد آبرسانی 
به روستاهای آذربایجان شرقی

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: در حال حاضر مرحله نخست طرح جهاد 
آبرسانی به روستاهای دارای تنش آبی استان از ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.

ورزقان،  شهرستان های  طرح  این  نخست  مرحله  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  خانی  محمد 
خداآفرین، کلیبر و هشترود است که با اعتبار ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی از سال ۱۴۰۰ آغاز شده و 

با اتمام آن ۱۷۸ روستا از آب سالم و پایدار برخوردار می شوند.
وی با اشاره به اینکه با بهره برداری از مجتمع آبرسانی قشلاقات در کلیبر و خداآفرین ۶۸ روستا و 
شهر آبش احمد با چهار هزار و ۱۹۵ خانواده زیر پوشش قرار خواهد گرفت، گفت: با اتمام عملیات 

مربوط به ایستگاه های پمپاژ، می توان آبرسانی به ۳۸ روستا را تا تابستان ۱۴۰۳ بهره برداری کرد.
خانی همچنین افزود: با بهره برداری از مجتمع آبرسانی ستارخان ورزقان نیز ۶۴ روستا و شهر ورزقان 
با پنج هزار و ۷۷۳ خانواده تحت پوشش قرار می گیرد که با تخصیص کامل اعتبارات امکان افزایش 

به ۸۸ روستا نیز امکان پذیر است.
مدیرعامل آبفای استان طرح جهاد آبرسانی را گامی در مسیر محرومیت زدایی عنوان کرد و گفت: 
ظرفیت های اجرای این طرح در روستاها شناسایی شده و همه توان و امکانات در راستای اجرای 

درست و به موقع پروژه های آبرسانی بسیج شده و در مسیر پیشرفت قراردارد.
خانی در مورد استفاده از ظرفیت های خیرین در جهاد آبرسانی گفت: وجود خیرین در کشور یک 
ظرفیت بالقوه است که با الگوگیری از این امر، مجمع خیرین آب رسان کشور نیز شکل گرفت و 

توانستیم از کمک خیرین در آبرسانی به روستاها استفاده کنیم.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( آذربایجان شرقی :

یک هزار و ۲۵۷ واحد مسکونی به مددجویان 
کمیته امداد آذربایجان شرقی تحویل شد

شهردار منطقه ۲ تبریز :

پیشرفت فیزیکی ٤۵ درصدی پروژه تقاطع 
غیرهمسطح قراملک تبریز

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان غربی:

سرانه فضای ورزشی آذربایجان غربی
 به ۲۰ سانتی متر رسید

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( آذربایجان شرقی با بیان اینکه اشتغال و مسکن از 
اولویت مهم کمیته امداد در توانمندسازی مددجویان زیر حمایت است، گفت: سال گذشته 

یکهزار و ۲۵۷ واحد مسکونی به مددجویان زیر پوشش این کمیته در استان تحویل شد.
غلامعلی ملامهدی پس از شانزدهمین جلسه شورای عالی مسکن و آیین اهدای نمادین 
این  از  کرد:  اظهار  رئیس جمهور،  ویدئوکنفرانسی  با حضور  مددجویی  واحدهای مسکن 
تعداد یک هزار و ۱۵۷ واحد در روستاهای استان به صورت ساخت خانه و یکصد واحد نیز 

در شهرها به صورت خرید واحد مسکونی بوده است.
وی ادامه داد: برای ساخت یا خرید این واحدها، نزدیک به ۶۴۰ میلیارد ریال وام بلاعوض 
و ۱۵۰ میلیارد ریال وام قرض الحسنه بودن کارمزد از طریق صندوق امداد ولایت تامین 
و پرداخت شد ضمن اینکه برای هر واحد یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تا ۲ میلیارد ریال وام 

بانکی با کارمزد چهار درصد تعلق گرفته است.
ملامهدی در مورد نهضت ملی مسکن و سهم مددجویان از این طرح در استان اظهار کرد: 
هشت هزار و ۴۰۰ نفر با برچسب مددجوی کمیته امداد در این طرح نام نویسی کردند که 

از این تعداد سه فرم »ج« پنج هزار و ۳۰۰ نفر سبز بوده و مشکلی نداشته اند.
وی ادامه داد: اما تعداد اختصاصی به مددجویان استان از محل این طرح نزدیک به یکهزار 

و ۲۰۰ واحد بوده که مورد اختلاف است و ما نسبت به این امر اعتراض داریم.

شهردار منطقه ۲ تبریز از پیشرفت فیزیکی ۴۵ درصدی عملیات احداث تقاطع غیرهمسطح قراملک 
تبریز خبر داد.

موسی علی پور زنوزی در تشریح آخرین وضعیت روند عملیات احداث تقاطع غیرهمسطح قراملک 
گفت: عملیات احداث فونداسیون و پایه های اصلی این پل روگذر با توجه به زمان بندی انجام گرفته 

با پیشرفت فیزیکی ۴۵ درصدی در حال اجرا است.
وی افزود: در ضلع شمالی میدان قراملک جابجایی لوله های ۲۰ اینچی گاز شهری با همکاری اداره 

گاز به انجام رسیده و اجرای عملیات عمرانی پروژه همچنان تداوم دارد.
علی پور، تقاطع غیرهمسطح قراملک را از مهمترین پروژه ترافیکی شهرداری تبریز در حوزه منطقه ۶ 
اعلام کرد که با تکمیل و بهره برداری از آن شاهد تحول بزرگ ترافیکی و تسهیل تردد شهروندان 

در محدوده غرب تبریز و روان سازی ترافیک شهری خواهیم بود.
شهردار منطقه ۲ مشخصات فنی پروژه روگذر قراملک که دارای معماری خاص و جدید است به 

طول ۵۳۰ متر و عرض ۲۴ متر اعلام کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان غربی گفت: سرانه فضای ورزشی دانش آموزی استان به ۲۰ 
سانتی متر رسید.

افزایش چشمگیر سرانه فضای  به  ارومیه  مدارس شهرستان  مدیران  گردهمایی  در  علی مطهری 
ورزشی در طی سه سال اخیر اشاره کرد و گفت: قبل از شروع به کار دولت مردمی سیزدهم سرانه 
فضای ورزشی استان آذربایجان غربی ۱۰ سانتی متر مربع بود که با آغاز دولت سیزدهم و برنامه 
ریزی های صورت گرفته در این بخش، سرانه فضای ورزشی در استان با افزایش ۱۰۰ درصدی به 

۲۰ سانتی متر مربع رسیده است.
وی گفت: علاوه بر افزایش ۱۰۷ هزار متری فضای ورزش دانش آموزی و رسیدن تعداد سالن های 
ورزشی به ۱۲۰ باب سالن، ۸۶ زمین چمن مصنوعی، ۴۲ کلاس درس تربیت بدنی، یک زمین چمن 
طبیعی و یک زورخانه دانش آموزی در طی دو سال اخیر در سطح استان احداث و ایجاد شده است، 
همچنین کف پوش ۳۰ سالن ورزشی تعویض شده و ۱۹ مورد ایمن سازی و بهسازی سالن های 
ورزشی صورت گرفته است. مطهری کیفیت بخشی را اولویت مهم آموزش و پرورش استان در سال 
آموزشی و پرورشی در  بعدهای مختلف زیستی، ورزشی،  ۱۴۰۳ خواند و گفت: کیفیت بخشی در 
سال ۱۴۰۳ اولویت اول آموزش و پرورش استان خواهد بود.وی گفت: مجموعه آموزش و پرورش 
استان آذربایجان غربی در ارزیابی های صورت گرفته توسط وزارتخانه، با تلاش همکارانمان در صف 
و ستاد، رشد ۱۰ پله ای داشته و به رتبه ۷ کشوری رسیده است؛ افزایش ۲۰۵ درصدی اعزام دانش 
آموزان به راهیان نور و کسب رتبه اول کشور در این زمینه برگ زرین دیگری در دفتر افتخارات 

آموزش و پرورش استان به حساب می آید.

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی تاکید کرد؛

لزوم داشتن نگاه جدی به نفوذ
 دانش به بخش کشاورزی

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایحان شرقی :

دستگاه های اجرایی به تکالیف مرمتی 
بناهای تاریخی عمل کنند

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی بر لزوم داشتن نگاه جدی به نفوذ دانش به بخش 
کشاورزی و استفاده از آن در توسعه شاخص های اقتصادی تاکید کرد.

اقتدار  این  این که  بیان  با  استان،  در جلسه شورای هماهنگی سازمان جهادکشاورزی  فتحی  اکبر 
جمهوری اسلامی با استفاده از دانش به دست آمده است و همه ما به آن افتخار می کنیم ، افزود: 
حوزه نظامی، یکی از بخش های مهم، راهبردی و بسیار تخصصی محسوب می شود که توانسته ایم با 
دانش خود به موفقیت های مهمی در این عرصه دست یابیم اما باید از آن درس بگیریم و از ظرفیت 

دانش در بخش کشاورزی نیز بهره بگیریم و گامی در راستای خودکفایی و افزایش تولید برداریم.
وی با تاکید بر لزوم داشتن نگاه جدی به نفوذ دانش به بخش کشاورزی و استفاده از آن در توسعه 
شاخص های اقتصادی، گفت: اگر در یک حوزه مهم )نظامی( موفق شده ایم پس در حوزه های دیگر 

)مثل کشاورزی( به راحتی می توانیم موفق شویم ولی باید اراده و همت داشته باشیم.
فتحی افزود: باید از ظرفیت شرکت های دانش بنیان و دانشمندان حوزه کشاورزی نهایت استفاده 

را ببریم.
وی با اشاره به نامگذاری هفت مناسبت جدید در تقویم کشورمان به نام هفت محصول، ادامه داد: 
هفت محصول در تقویم کشورمان گنجانده شده که نشان از اهتمام برای ارزش دهی به بخش 

کشاورزی دارد.
وی با بیان اینکه روز ۳۱ فروردین ماه تحت عنوان روز ملی گندم و نان نامگذاری شده است، گفت: 
حداقل تأثیر این نامگذاری، تلنگری برای ما و پیگیری نیازهای گندمکاران و اقدامات لازم برای 

ارتقای این بخش است.
فتحی گفت: اکنون که در فصل داشت گندم قرار داریم باید این فرصت را مغتنم شماریم و با توجه 
به بارندگی مناسبی که هفته های گذشته در استان داشتیم و در روزهای آینده نیز پیش بینی شده 
کنیم. اقدام  زا  عوامل خسارت  با  موقع  به  مبارزه  و  تولید  افزایش  مناسب،  تغذیه  در جهت  است، 

کشاورزی  بخش  کارشناسان  این که  بر  تاکید  با  شرقی  آذربایجان  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
باید شبانه روزی در خدمت کشاورزان باشند، گفت: اگر ما و کشاورزان پیشرو، بتوانیم دانسته های 
خود را به دیگر کشاورزان انتقال دهیم، دیگر لازم به توسعه زمین ها نیست بلکه با افزایش بهره 
وری، عملکرد در واحد سطح، مبارزه به موقع با عوامل خسارت زا و تغذیه مناسب می توانیم به رشد 
مطلوب تولید دست یابیم.وی افزود: تمامی اهداف افزایش تولید و بهره وری، شعار نه بلکه عمل 

و تلاش مضاعف می طلبد.
حجت الاسلام مجید نجفی، مسئول حوزه نمایندگی ولی فقیه در سازمان جهادکشاورزی آذربایجان 
شرقی نیز در ادامه این نشست اظهار کرد: آیات، روایات و آموزه های دینی ما به برخی موارد مثل 
گندم و نان اهمیت بسیاری قائل شده اند که حتی در سیره و سنت اهل بیت )ع( نیز جایگاه ویژه ای 
دارند.وی با اشاره به سه نوع نگاه آموزه ای، راهبردی و فرهنگسازی آیات، گفت: در نگاه آموزه ای به 

گندم و نان، نخستین موضوعی که مطرح می شود، توحید محوری و معاد محوری است.
یاد  و  نام  با ذکر  تا درو کردن گندم  بذر  از مرحله کاشتن  اینکه گذشتگان همواره  بیان  با  نجفی 
خدا عمل می کردند، افزود: در نگرش راهبردی نیز تحقق امنیت غذایی، کشاورزی پایدار و تولید 
محصولات استراتژیک کشور مطرح بوده و در قرآن کریم تاکید شده است » کاری نکنید تا کفار بر 
شما مسلط شوند«.وی اظهار کرد: امروز اگر کفار در گندم و نان بر ما مسلط شوند، استقلال خود را 

از دست خواهیم داد، موضوعی که در دهه ۱۲۹۰ آن را تجربه کردیم.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایحان شرقی گفت: دستگاه های اجرایی 
به خصوص شهرداری ها به تکالیف مرمتی بناهایی که در آنها مستقر هستند، باید عمل کنند.

به گزارش ایرنا، احمد حمزه زاده در نشست تخصصی بزرگداشت روز جهانی بناها و محوطه های 
از  قانون حمایت و حراست  بر اساس  افزود:  آذربایجان،  تاریخی در محل سالن کنفرانس موزه 
میراث فرهنگی، تمام مجموعه های دولتی و غیردولتی عمومی که بناهای قدیمی و تاریخی را 
در اختیار دارند، باید از محل منابع داخلی خود نسبت به مرمت و احیای این مکان های منحصر 

به فرد اقدام کنند.
وی توجه به ثبات، حفاظت، مرمت و بهسازی بناها و امکان تاریخی و قدیمی را یکی از سیاست 
های کلان و اولویت دار وزارت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری دانست و با اشاره به 
اینکه پارسال یکی از مهمترین برهه های زمانی برای آذربایجان شرقی در این زمینه بود، اظهار 
تاریخی کندوان در فهرست  بر ثبت جهانی روستای  بر همین اساس سال گذشته علاوه  کرد: 
روستاهای گردشگری جهان، سه کاروانسرای استان در شهرهای جلفا، میانه و هریس و نیز ثبت 

جهانی ارس به عنوان ژئوپارک بین المللی محقق شد.
حمزه زاده یکی از چالش های مهم و اساسی در حوزه حفط میراث فرهنگی و تمدنی را کمبودهای 
بودجه ای دانست و با اشاره به وجود ۱۴ هزار بنای تاریخی و ۱۹ هزار محوطه باستانی در کشور، 
یاداور شد: بر اساس اعتبارات وزارتی برای حفظ و مرمت و نگهداری این تعداد اثر هر کدام معادل 
۱۵۰ میلیون ریال سهم دارد که با توجه به وسعت کارها و اجرای کاوش های باستانی و سایر 

مسایل این مبالغ بسیار ناچیز است.
وی شعار امسال مبنی بر جهش تولید با مشارکت مردم را مورد اشاره قرار داد و یادآور شد: مصداق 
بارز این شعار را باید در عرصه میراث فرهنگی و پاسداشت و نگهداری از آثار تمدنی با مشارت 

مردمی عینیت بخشید.
حمزه زاده ادامه داد: با توجه به شرایط مالی و اعتباری دولت و وزارت میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری طی سال های گذشته و امسال، بهترین و مناسب ترین راهکار برای رفع 
مشکلات مالی در این زمینه، مشارکت دادن آحاد مردم در مرمت آثار و بناهای تاریخی و تمدنی 

است.
وی نقش رسانه ها و جامعه خبری در مشارکت دادن مردم برای اجرای طرح های مختلف مرمتی 
و بهسازی آثار باستانی و تاریخی، گفت: بدون تردید رسانه ها نقش اول و محوری را در این راستا 
می توانند ایفا کنند و اگر کمک و مساعدت های خبرنگاران در این راستا به منصه ظهور نرسد، 
بسیاری از اهداف کلان دولت در حوزه های میراث فرهنگی نحقق نخواهد شد. مدیرکل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان شرقی فرهنگ سازی برای در دست گرفتن طرح 
های مرمتی میراث فرهنگی را یکی از رویکردهای بسیار مهم رسانه ها برای مشارکت دادن مردم 
بیان و اضافه کرد: باید توجه داشت که بهترین پاسداران میراث فرهنگی و محوطه های تاریخی 

مردم هستند و باید از این ظرفیت بسیار بزرگ به نحو شایسته ای استفاده کرد.
حمزه زاده تقویت تشکل های مردمی را از جمله اولویت های میراث فرهنگی آذربایجان شرقی 
در سالجاری برای مراقبت از میراث و بناهای تاریخی استان برشمرد و ادامه داد: باید این تشکل 
بازوان پرتوان میراث فرهنگی، صنایع  از پیش فعال تر شده و به عنوان  های مردم نهاد بیش 

دستی و گردشگری عمل کنند.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>
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جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین گفت:   معاون سیاسی، 
طبق آمار منابع رسمی روند رشد آسیب های اجتماعی در 
مقیاس  در  مولفه ها  از  بسیاری  در  و  شده  متوقف  استان 
استان وضعیت  با جمعیت  آمارهای کشوری و در مقایسه 

بهتری در کاهش آسیب ها داریم.
اجتماعی،  کارگروه  نشست  اولین  در  کاظمی  عباس 
سال  در  قزوین  استان  خانواده  و  زنان  فرهنگی، سلامت، 
در  اجتماعی  آسیب های  کاهش  برنامه  کرد:  اظهار  جاری 
سال جاری با برنامه ریزی صورت گرفته با اهتمام پیگیری 

خواهد شد.
آسیب  حوزه  در  دیگر  مسایل  از  یکی  کرد:  تاکید  وی 
هوشمند  رصد  بگیرد،  قرار  توجه  مورد  باید  که  اجتماعی 
به  اجتماعی  به آسیب های  باید اطلاعات نسبت  است که 

طور دقیق و هوشمند شناسایی و جمع بندی شود،
باید  اجتماعی  آسیب های  حوزه  در  اینکه  بیان  با  کاظمی 
بررسی های میدانی صورت بگیرد تا نگاه ما دقیق تر شود، 
ادامه داد: در موضوعات کارگروه که دارای اهمیت ویژه ای 
باید  گیرد،  صورت  باید  عملیاتی  اقدامات  سلسله  هستند 
در سال  که  دستگاهی  با  و  کنیم  شناسایی  را  ها  ظرفیت 

جاری همراهی قانونی را نداشته باشد برخورد می شود.
با  ها  دستگاه  همه  است  لازم  کرد:  تصریح  مسوول  این 
برای  کرده  مقرر  آن ها  برای  قانون  که  وظایفی  به  توجه 
استفاده  خود  ظرفیت های  از  اجتماعی  معضلات  با  مقابله 
می تواند  نبودن  پاسخگو  و  نکردن  پیگیری  چراکه  کنند، 

مشکلات روی مزمن تر کند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین تشریح 
کرد: قبل از پایان سال، سلسله جلساتی در حوزه برقراری 
تصمیم هایی  و  داشتیم  جرایم  از  برخی  کاهش  و  امنیت 
کاهش  با  تعطیلات  ایام  در  آن  واسطه  به  که  شد  گرفته 

برخی از جرایم در قزوین روبه رو بودیم.
به گفته کاظمی، در استان قزوین بیش از ۳۰ درصد جرایم 
مهم از جمله سرقت کاهش پیدا کرده که مهمترین علت 
این توفیق مدیریت معتادان متجاهر است، به هرحال مساله 
سرقت یکی از مهمترین عوامل نارضایتی در کشور تلقی 
با تدبیر درست میزان آن را  می شود که در استان قزوین 

کاهش دادیم.
کاظمی با اشاره به محل در نظر گرفته شده برای ساخت 
کمپ ماده ۱۶ نیز تصریح کرد: در راستای ضمانت اجرایی 
تصمیمات، شهرداری تعهد دارد که ۵ هکتار زمین به کمپ 
ماده  ۱۶ اختصاص دهد، باید این مساله رسیدگی شود و این 
کمپ را طبق موارد تعیین شده ایجاد کنیم، ایجاد اشتغال 
برای معتادین متجاهر توسط این کمپ سبب عدم بازگشت 

معتادان به جرایمی مانند سرقت خواهد شد.

این مسوول در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
از  ما  کرد:  بیان  صهیونیستی،  رژیم  تنبیه  در  ایران  اقدام 
مسلح  نیروهای  وجود  نعمت  و  فقیه  ولایت  وجود  نعمت 
مقتدر و عزت آفرین برخوردار هستیم، آنچه که دیدیم و 
همه دنیا به ویژه اشرار عالم به سرکردگی آمریکا و انگلیس 
آن را تجربه کردند، بی نظیر بود و تحولات سیاسی را در 
اقتدار  از همه عوامل  دارد  المل رقم زد که جا  بین  حوزه 

آفرین به خصوص سپاه عزیز تشکر داشته باشیم.
نقطه  صادق  وعده  عملیات  شد:  یادآور  استاندار  معاون 
المللی  عطفی است که آینده در بسیاری از معادلات بین 
بزرگ  تاثیر  این عملیات  اگرچه  را نشان می دهد،  خودش 
تاثیرات آن را خواهیم  نیز  آینده  اما در  خود را نشان داده 
دید، ما این عزت و سربلندی را مدیون شهدایی مانند شهید 

تهرانی مقدم و شهید سردار سلیمانی هستیم.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین :

روند رشد آسیب های اجتماعی در قزوین
 متوقف شد

فرماندار آوج:

تسهیلات بانکی در اختیار تولیدکنندگان واقعی 
قرار گیرد

فرماندار شهرستان آوج گفت: بانک ها باید در راستای تحقق شعار سال نهایت هوشمندی 
را به خرج دهند که تسهیلات به سمت تولید هدایت شود و منابع مالی در اختیار کارآفرینان 

و تولید کنندگان واقعی قرار گیرد.
وحید زرگر در نشست مدیران شعب بانک سپه استان قزوین که در شهر آبگرم برگزار شد، 
اظهار کرد: بانک ها با اعطای تسهیلات به کارآفرینان و تولید کنندگان واقعی و حمایت از 

تولید کنندگان می توانند رشد اقتصادی و رونق کسب و کارها را محقق کنند.
وی اضافه کرد: متاسفانه در سال های گذشته برخی سهل انگاری ها صورت گرفت و منابع 
تسهیلات مالی در اختیار افرادی قرار گرفت که این منابع را به بازارهای غیر تولیدی مانند 
بازار ارز، خودرو و طلا وارد کردند و این در حالی اتفاق افتاد که بسیاری از تولید کنندگان 

کشور با کمبود منابع مالی مواجه بودند.
ودیعه  ازدواج،  وام های  مانند  تکلیفی  تسهیلات  در خصوص  بانک ها  کرد:  تصریح  زرگر 
مسکن و فرزندآوری باید طوری عمل کنند که رضایت عموم مردم جلب شود و بستر برای 

عملیاتی شدن سیاست های عمومی نظام فراهم  شود.
این مسوول خاطرنشان کرد: تمامی مدیران باید در تحقق شعار سال همت ویژه داشته 
با  در کشور  اقتصادی  توسعه  و  تولید  انقلاب، جهش  معظم  رهبر  نظر  در  چراکه  باشند، 

مشارکت و نقش آفرینی آحاد مردم محقق می شود.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه قزوین :

گاز مایع در قزوین به صورت الکترونیکی
 توزیع خواهد شد

مدیرکل صمت:

صنعت نساجی استان زنجان جزو صنایع برتر 
کشور است

مدیرکل حمل و نقل جاده ای استان زنجان:

باید در بخش حمل و نقل سرمایه گذاری شود

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه قزوین گفت: توزیع گاز مایع در استان 
از ابتدای اردیبهشت ماه سال جاری به صورت سهمیه بندی الکترونیکی توزیع خواهد شد.
عبدالرضا انتظاری اظهار کرد: طرح توزیع الکترونیکی گاز مایع با رویکرد تعیین سهمیه 
براساس تکمیل چرخه برگشت تراکنش از ابتدای اردیبهشت ماه سال جاری اجرا خواهد 

شد.
وی افزود: در راستای اجرای قانون توزیع الکترونیکی گاز مایع، از ابتدای تاریخ یاد شده 
مقدار سوخت تخصیص یافته به تاسیسات گاز مایع بر اساس ایجاد تراکنش فروش گاز 

مایع به مشتری خواهد بود.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه قزوین با اشاره به این که در حال حاضر 
نداریم، تصریح کرد: در  استان قزوین  توزیع گاز مایع در  تامین و  هیچگونه مشکلی در 
حال حاضر سهمیه ماهیانه خانوارهای فاقد گاز طبیعی ۴۴ کیلوگرم گاز مایع است که هیچ 

تغییری نسبت به سال گذشته ندارد.
پخش  ملی  شرکت  بین  که  همکاری  و  تعامل  با  کرد:  خاطرنشان  مسوول  مقام  این 
فرآورده های نفتی منطقه قزوین با تاسیسات گاز مایع استان وجود دارد، علاوه بر تامین و 
توزیع مطلوب گاز مایع به مصرف کنندگان، قانون توزیع الکترونیکی گاز مایع نیز دارای 

به نحو مطلوب اجرا خواهد شد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: صنعت نساجی این استان جزو سه 
صنعت برتر کشور بوده و جهت گیری ما تکمیل چرخه تولید در این بخش است.

مجید گلشنی منفرد در جریان بازدید مدیرکل دفتر صنایع پوشاک و نساجی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و نایب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی از چند 
واحد نساجی و پوشاک استان افزود: تلاش ما توسعه کل حلقه های ارزش تولید در استان 

است و جهت گیری جذب سرمایه گذاری ها نیز با این رویکرد انجام می شود.
مرحله  به  امسال  پایان  تا  زمینه  این  در  صنعتی  عمده  طرح های  بیشتر  داد:  ادامه  وی 

بهره برداری می رسد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان زنجان گفت: بازدیدهای امروز در جهت تسهیل 
گری در راستای به ثمر رسیدن طرح های توسعه واحدهای بزرگ نساجی و پوشاک است 
و امیدواریم در آینده نزدیک با گشایش های صورت گرفته، شاهد گسترش فعالیت صنعت 
نساجی در استان باشیم.گلشنی منفرد با بیان اینکه حدود ۹۰ واحد در زمینه صنعت نساجی 
استان  نساجی  واحدهای  در  نفر  هزار  هشت  حدود  افزود:  است،  فعال  زنجان  استان  در 

مشغول کار هستند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان زنجان گفت: دولت باید در بخش حمل  و 
نقل سرمایه گذاری کند، چون درآمد آن دوباره به دولت بازخواهد گشت.

به گزارش خبرگزاری مهر، اصغر اسماعیلی در بازدید از یک پایانه باربری شهر زنجان، 
اظهار کرد: خدمات این اداره کل بخش عظیمی از رانندگان را تحت پوشش قرار می دهد.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان زنجان با تاکید بر فضاسازی محیطی این 
پایانه برای رانندگان و کاربران، تاکید کرد: این کار باید با تعامل دوسویه بخش دولتی و 
خصوصی انجام شود، چراکه این امر نشان می دهد برای رانندگان ارزش قائل هستیم و 

همین موضوع سبب افزایش بازدهی در این بخش می شود.
اسماعیلی با اشاره به نگهداری مطلوب ساختمان پایانه، ادامه داد: رانندگان باید در محل 
کار خود احساس آرامش کنند و این امر نیازمند فضاسازی مناسب برای ایجاد فضاهای 
تفریحی، استراحت، ورزشی و ... در داخل پایانه است تا وقتی رانندگان در پایانه منتظر 
نوبت خود هستند، بتوانند در آرامش باشند. وی فضاسازی در این پایانه را دربرگیرنده هزینه 
بالایی ندانست و افزود: وقتی رانندگان در پایانه منتظر نوبت هستند، اگر در فضای مناسبی 

باشند، ایمنی بار تضمین می شود و بازدهی حوزه افزایش می یابد.

معاون شورای عالی انقلاب فرهنگی کشور:

کاهش آسیب های اجتماعی از نتایج 
سند برش استانی است

 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین :

 تولید نان کامل عمده بیماری های 
انسان را حل و فصل می کند

معاون ستاد فرهنگی اجتماعی دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی کشور گفت: افزایش 
نشاط اجتماعی، کاهش آسیب های اجتماعی، پویایی اقتصاد و فرهنگ و همچنین بهبود 
فرهنگی  مهندسی  نقشه  استانی  برش  سند  تنظیم  نتایج  از  پرورشی  و  تربیتی  وضعیت 

کشور است.
استانی  برش  پنج کمیته تخصصی  در  روز گذشته  اظهار کرد: طی ۲  باقری  محمدرضا 
قزوین حاضر بودیم و اقدامات و مسایل انجام شده در قالب احصا این نظام را مرور کردیم.

وی در راستای امور انجام شده در این کمیته ها، تصریح کرد: در این جلسات با تعیین 
اقدامات استانی، برنامه ریزی های لازم برای انجام وظایف دستگاه های اجرایی به انجام 

رسید.
باقری با اعلام این مطلب که تقریبا تمام پنج کمیته محتوای قابل قبولی را جمع آوری 
کرده بودند، افزود: امیدواریم بزودی و پس از انجام تدوین نهایی و جمع بندی ها، رونمایی 
صورت بگیرد تا قزوین بتواند به عنوان پانزدهیم استان سند برش استانی نقشه مهندسی 

فرهنگی خود را تقدیم جامعه کشور و استان کند.
وی در رابطه با دستاوردهای برش استانی، خاطرنشان کرد: فلسفه برش استانی در واقع 

هماهنگ کننده و همسو کننده برنامه های فرهنگی و اجتماعی استان است.
معاون ستاد فرهنگی اجتماعی دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی کشور، توضیح داد: 
می توانیم در این طرح، مشارکت دستگاه های عمومی که خارج از ترکیب دستگاه های 
دولتی درون استانی، مانند شهرداری هستند را دریافت کرده تا به برنامه ای جامع برسیم.

وی خاطرنشان کرد: شاید در نسخه اول برش استانی مشارکت های لازم صورت نگیرد 
اما رفته رفته به سمت هماهنگ شدن برنامه های تمام دستگاه های درون استانی اعم از 

عمومی، دولتی، لشگری و کشوری خواهیم رفت.
باقری همچنین ابراز امیدواری کرد تا با اجرایی شدن این طرح، برنامه های فرهنگی و 
اجتماعی که ذیل مدیریت واحد شورای فرهنگ عمومی استان هستند، بتوانند کنترل و 

مدیریت برنامه های استانی را داشته باشند.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی قزوین گفت: ۶۰ درصد نان تولیدی جامعه باید با همکاری 
کارخانجات تولید آرد و گروه های علمی کامل و سالم باشد.

محمدحسین عطایی در نخستین همایش مردمی گندم و نان سالم اظهار کرد: تولید نان 
کامل عمده بیماری های انسان را حل و فصل می کند که باید مورد توجه جدی قرار گیرد.
وی اضافه کرد: افزودن سبوس به نان دلیل کامل و سالم بودن آن نیست، بلکه این مهم 
در چرخه تولید آرد ایجاد می شود که کارخانجات آرد موجود در استان نیز برای اجرایی این 

مسأله مهم اعلام آمادگی کردند.
ادامه  تلقی می شود،  در کشور  ما  ترین مشکل  مهم  نان  اینکه ضایعات  بیان  با  عطایی 
داد: دولت سالانه ۲۰۰ هزار میلیارد تومان یارانه نان می دهد، درحالی که یک کیسه آرد 
بازار آزاد یک میلیون تومان به فروش می رسد که  با قیمت ۳۸ هزار تومان در  یارانه ای 

مسبب و دلیل اصلی تخلفات است.
این مسوول یکی از مهم ترین موضوعات در حوزه گندم و نان را مسایل کمی دانست و 
اظهار کرد: استفاده از روش های کم آب بر، افزایش بهره وری، وجود ۵۰ درصد کشت از 
نوع کم خاک ورزی، یک هزار و ۵۰۰ هکتار کشت مستقیم و کشت قراردادی باید بیش از 

پیش مورد توجه قرار گرفته و توسعه یابد.
عطایی تصریح کرد: هم اکنون ۶ هزار و ۶۰۰ هکتار گندم در استان قزوین با نوار تیب 
و به شیوه نوین آبیاری می شوند و بیش از ۶ هزار ۵۰۰ تن بذر مرغوب نیز تحویل گندم 

کاران قزوینی شده تا گندم با کیفیتی تولید کنیم.
رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین با بیان اینکه ۱۴ هزار تن کود ازت و سرک 
برای تغذیه مناسب گندم بین کشاورزان توزیع شده است، ادامه داد: در کمال این موارد 
تغییر در روش های کشت و آموزش به کشاورزان در کنار برنامه جهش تولید در دیمزارها 

با مشارکت ستاد اجرایی فرمان امام )ره( می تواند راهگشا باشد.
عطایی خاطرنشان کرد: اهمیت گندم همواره برای جامعه واضح است و از دیرباز تاکنون 
شاهد ابعاد اجتماعی و فرهنگی آن هستیم، تا جایی که امروز در جهان امنیت غذایی در 

رقابت با امنیت نظامی قرار دارد



میهنآ ن00مار
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اقتصاد  شماره ۶۱۴۶۸
شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

اهمیت و تاثیرات بازی در کودکان
تقویت قوای ذهنی
 با  هماهنگی بین 

چشم و دست

کاهش استرس 
و نگرانی ها  در 

کودک

تقویت مهارت های 
اجتماعی از طریق 

بازی

آموزش عمیق و 
ماندگار با بازی در 

کودک 

آموزش همکاری 
و فعالیت های 

گروهی

تقویت اعتماد به 
نفس و خودباوری 

کودک

افزایش همبستگی 
و تعاملات مثبت 

خانوادگی
افزایش خلاقیت

 و نیروی تخیل در 
کودک

کاهش خطر ابتلا 
به بیماریهایی نظیر 
آلزایمر در کهنسالی

مدیرکل استاندارد البرز:

واحدهای تولیدی جهادگران عرصه صنعت و استاندارد هستند

مدیرعامل توانیر :

تعرفه برق مشترکان خانگی تغییر نمی کند

تحریم  زمان  در  را  تولیدی  واحدهای  البرز  استان  استاندارد  مدیرکل 
استاندارد  و  صنعت  عرصه  جهادگران  جهانی،  امپریالیسم  ظالمانه 

عنوان کرد.
تولیدی سرآمد  واحدهای  از  یکی  از  بازدید سرزده  در  آئینی   محمد 
تحریم  زمان  در  را  تولیدی  واحدهای  استاندارد،  و  در عرصه صنعت 
ظالمانه امپریالیسم جهانی، جهادگران عرصه صنعت و استاندارد عنوان 
کرد.مدیرکل استاندارد استان البرز بیان کرد: این جهادگران با سخت 
کوشی و خوداتکایی به دانش بومی و پژوهشگران و محققان داخلی، 
و در خط  دنیا همگام می کنند  روز  استانداردهای  با  را  صنایع کشور 

مقدم ارائه محصولات و خدمات با کیفیت به مشتری قرار دارند.وی 
حداکثری،  دقت  با  کارشناسی  بازرسی  و  ارزیابی  انجام  کرد:  مطرح 
تحلیل نقاط ضعف و قوت و همچنین شناسایی فرصت ها و تهدیدها 
در تولید فرآورده های باکیفیت منجر به تحقق فرمایشات مقام معظم 
استاندارد  در خصوص شعار سال ۱۴۰۳ خواهد شد.مدیرکل  رهبری 
رهبری  معظم  مقام  انتخابی  شعارهای  کرد:  خاطرنشان  البرز  استان 
با توجه  نیز  العین مدیران اجرایی بوده و شعار امسال  همیشه نصب 
به ویژگی های ذاتی آن و ارتباط ویژه با تولید، مصباح الهدی صنعت 

و استاندارد است.

مدیرعامل شرکت توانیر از عدم تغییر تعرفه برق مشترکان خانگی 
خبر داد.

مصطفی رجبی مشهدی مدیر عامل شرکت توانیر با اشاره به اینکه 
نمی کند، گفت:  پیدا  افزایش  در سال جدید  قبوض خانگی  تعرفه 
تعرفه ها  و  داشت  نخواهیم  تعرفه ها  در  افزایشی  جاری  سال  در 

مطابق گذشته است.
برقشان  مصرف  که  مشترکانی  از  دسته  آن  برای  داد:  ادامه  وی 

پایین تر از الگوی مصرف برق باشد به صورت یارانه و برای کسانی 
به  باشد،  شده  تعریف  الگوی  از  بیش  برقشان  مصرف  میزان  که 

صورت پلکانی محاسبه می شود.
مدیر عامل توانیر اضافه کرد: کسانی که در مناطق عادی هستند 
نکنند  مراعات  که  صورتی  در  می کنند  استفاده  گازی  کولر  از  و 
میزان مصرف برق آنها بیش از الگو می شود و در صورت استفاده 
بی رویه کولرهای گازی در این مناطق منجر به افزایش قبوض و 

سنگین شدن آنها می شودسخنگوی صنعت برق خاطر نشان کرد: 
کسانی که هنوز نسبت به تغییر کولر آبی به گازی اقدام نکرده اند، 
بدانند که هزینه برق این افراد افزایش قیمت قابل ملاحظه ای پیدا 
خواهد کرد و در این مناطق توصیه ما استفاده از کولرهای آبی و 
 BLDC از موتورهای یا استفاده از کولرهای پر بازدهی که اخیراً 
استفاده می کنند در این صورت مصرف برق به شدت کاهش پیدا 

می کند و تعرفه برق مناسب تری پرداخت می کنند.

قانون  طبق  که  است  موظف  خودروساز  کرد:  اعلام  صنعت  وزیر 
عمل کند و اگر خودروساز به تعهدات خود عمل نکند، موضع وزارت 

صمت حمایت از مصرف کننده است و خودروساز متخلف را به قوه 
قضاییه معرفی می کند.

ارتباطات  برخط در مرکز  پاسخگویی  آبادی در جلسه  عباس علی 
حوزه  در  شهروندی  سوال  به  پاسخ  در  جمهوری  ریاست  مردمی 
تغییر اجباری خودروهای ثبت نامی سامانه یکپارچه به بهانه ارتقای 
محصولات و افزایش قیمت با نام های جدید، گفت: تمرکز وزارت 
صمت توسعه تولید کیفی و کمی خودرو، کاهش قیمت تمام شده 
نیز حرکت  وزارتخانه  اصلی  تمرکز  و  است  رقابتی  خودرو  تولید  و 
به سمتی است که خودرو از کالایی سرمایه ای خارج شود. اما در 
مورد موضوع خاص مطرح شده، وفق قانون هر قرارداد و تعهدی 
داده شده خودروساز موظف است که طبق قانون عمل کند و اگر 
خودروساز به تعهدات خود عمل نکند، موضع وزارت صمت حمایت 
از مصرف کننده است و خودروساز متخلف را به قوه قضائیه معرفی 

می کند.
و  بگذارد  کنار  را  قرارداد  می خواهد  خودروسازی  اگر  افزود:  وی 
خودروی جایگزین ارائه کند، این موضوع باید با توافق طرفین باشد 
و در غیر این صورت از مشتری حمایت می کنیم. درباره خودروی 
افزایش  گیربکس  تغییر  با  شد  گفته  جلسه  این  در  که  هم   ۵ تارا 
به  وادار  داشته و مشتری هم  تومانی  میلیون  از ۱۹۰  بیش  قیمت 
خرید محصول ارتقا یافته شده، بررسی های لازم انجام خواهد شد 
از مصرف کننده  باشد،  نکرده  عمل  خود  تعهد  به  خودروساز  اگر  و 

حمایت خواهیم کرد.

وزیر صمت: 

خودروسازان متخلف به قوه قضاییه
 معرفی می شوند

مدیرکل اقتصاد و دارایی استان البرز :

۸۵ درصد مجوزهای صنفی البرز الکترونیکی شد
الکترونیکی  با اعلام صدور ۸۸ هزار مجوز صنفی  البرز  اقتصاد و دارایی استان  مدیرکل 

گفت: ۸۵ درصد مجوزهای صنفی این استان الکترونیکی شده است .
زمینه  این  در  را  کشور  رتبه هشتم  البرز  استان  در  اساس  براین  افزود:  فر  بهنام  فرزین 

کسب کردیم .
وی بیان کرد: یکی از اصلی ترین الزامات شعار سال )جهش تولید با مشارکت مردم( بهبود 

فضای کسب و کار است که شاخص ها و مولفه های زیادی دارد.
مدیرکل اقتصاد و دارایی استان البرز گفت: بنابراین در تلاش هستیم تا جذب سرمایه گذار 
داخلی وخارجی، تسهیل گری و شفاف سازی هرچه بیشتر را در عرصه فضای کسب و 

کار داشته باشیم .
بهنام فر اضافه کرد: همچنین در سالجاری تمام برنامه ریزی ها صورت گرفته تا در جذب 
اعتبارات براساس جلساتی که با معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز داشتیم این 

جذب به موقع انجام شود و پایان شهریورماه جاری مهلت زمانی لازم به شمارمی رود .
وی یاد آورشد: بنابراین مناقصه ها باید به موقع انجام  و استفاده از ظرفیت های مولد 

سازی در تمام زمینه به جد دنبال شود .
مدیرکل اقتصاد و دارایی استان البرز در ادامه به اهمیت اجرای پروژه های مدرسه سازی 
اشاره کرد و افزود:  مشکلات مدارس را داریم حل می کنیم و اکنون برخی از مدارس 

مالک دیگری دارد بطوریکه  وراث آمده اند و ادعا درند که واگذار شود .
وی گفت: بنابراین  زمین های دیگری که شناسایی شده را در صددد هستیم برای این 

منظور معاوضه کنیم.
وی اضافه کرد: درسال جهش تولید با مشارکت مردم تمام برنامه ریزی ها و تلاش ها 

معطوف به تکمیل پروژه های نیمه تمام است .

مدیر سامانه حراج خرده فروشی الکترونیکی سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی :

برگزاری حراج خرده فروشی لوازم خانگی 
اموال تملیکی در ۱٤ استان

بانک مرکزی برنامه ای برای انتشار اسکناس
 ۵۰۰ هزار تومانی ندارد

مدیر سامانه حراج خرده فروشی الکترونیکی سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی از 
برگزاری ۳۲حراج خرده فروشی لوازم خانگی در ۱۴ استان کشور خبر داد.

حسن خالقی اظهار داشت: این حراج ها در استان های خوزستان، کهگیلویه و بویراحمد، 
آذربایجان غربی، تهران، قم، خراسان رضوی، فارس، کرمان، اصفهان، همدان، بوشهر، 

گیلان، لرستان و مرکزی برگزار می شود.
وی ادامه داد: حراج های لوازم خانگی شامل ۴۶۵ ردیف کالاست.

مدیر سامانه حراج خرده فروشی الکترونیکی سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی با 
اشاره به نحوه شرکت در این حراج گفت: کلیه متقاضیان می توانند از شنبه اول تا سه شنبه 

چهارم اردیبهشت از ساعت ۸ صبح تا ۱۹ نسبت به ارائه پیشنهاد اقدام نمایند.
خالقی ادامه داد: این دومین حراج سال ۱۴۰۳ است هفته گذشته ۳۱ حراج در ۱۱ استان 

برگزار شد.
اموال  الکترونیکی سازمان جمع آوری و فروش  به گفته مدیر سامانه حراج خرده فروشی 
تملیکی، در این دوره، کالاهایی از جمله لوازم خانگی برقی، سرمایشی و گرمایشی، لوازم 

آشپزخانه، کالای دیجیتال، وسایل تنظیف و سایر موارد عرضه می شود.

 بانک مرکزی ضمن تکذیب چاپ اسکناس ۵۰۰ هزار تومانی، اعلام کرد: برنامه ای برای 
انتشار قطوع )دنو( پنج میلیون ریالی اسکناس ندارد. 

انتشار  از  پس  مرکزی  بانک  عمومی  روابط  مدیر  قمری وفا،  مصطفی  ایرنا،  گزارش  به 
مرکزی ضمن  بانک  کرد:  اعلام  در فضای مجازی،  تومانی  هزار  اسکناس ۵۰۰  تصویر 
تکذیب گمانه زنی های نادرست رسانه ای اعلام می کند برنامه ای برای انتشار قطوع )دنو( 
پنج میلیون ریالی ندارد.وی افزود:  بانک مرکزی در همین باره مجددا از اصحاب رسانه 
درخواست می کند ضمن دقت نظر در انتشار مطالب، اخبار موثق، رسمی و صحیح را از این 
مرجع دریافت و منتشر کنند و از اعلام و انتشار اخبار حساس مربوط به حوزه پولی و بانکی 
به نقل از منابع و مراجع ناشناس و غیررسمی در فضای مجازی به شدت خودداری کنند.

به گزارش ایرنا، تصویر اسکناس ۵۰۰ هزار تومانی در فضای مجازی منتشر شد و برخی 
کانال ها در ادعایی از برنامه بانک مرکزی برای ورود ایران چک های ۵۰۰ هزار تومانی به 

بازار خبر دادند که از سوی این بانک تکذیب شد.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

ورزش  شماره ۷۱۴۶۸
شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴0۳ 

تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران در شرایطی با اقتدار عنوان قهرمانی 
آسیا را به خود اختصاص دادند که انتظار می رود تا چند ماه دیگر این درخشش 

در بازی های المپیک تکرار شود.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی کشتی فرنگی امسال هم در مسابقات آسیایی 
برای  شرایطی  در  قهرمانی  این  کرد.  تکرار  را  گذشته  سال  قهرمانی  عنوان 
فرنگی کاران ایران رقم خورد که ۱۰۰ روز دیگر تا المپیک پاریس زمان باقی 
مانده و فرنگی کاران در مسابقات آسیایی و گزینشی المپیک پیش رو تلاش 

می کنند با ترکیب کامل و کسب ۶ سهمیه راهی پاریس شوند.
تیم ملی کشتی فرنگی تاکنون در اوزان ۶۰، ۶۷، ۹۷ و ۱۳۰ کیلوگرم کسب 
سهمیه کرده و این مسابقات هم میدان محک خوبی برای سایر کشتی گیران 

در این فاصله کوتاه تا المپیک بود.
شاگردان رنگرز در مسابقات قهرمانی آسیا با ترکیبی از کشتی گیران باتجربه و 
جوان در این میدان آسیایی حضور پیدا کردند. نفراتی چون هادی ساروی، امین 
ایران  المپیک را کسب کردند هم حضور داشتند. تیمی  میرزازاده که سهمیه 
مقتدرانه و با کسب ۲۰۰ امتیاز به عنوان قهرمانی رسید و تیم های قرقیزستان 

با ۱۴۴ امتیاز و ژاپن با ۱۴۲ امتیاز دوم و سوم شدند.
در وزن ۵۵ کیلوگرم که البته وزن غیر المپیکی است، پویا دادمرز به این میدان 
به مدال طلا  اعزام شد. دادمرز در مسابقات قهرمانی آسیایی ۲۰۲۳  آسیایی 
رسیده بود و در این مسابقات سهم او مدال نقره شد. او در مرحله فینال با ضربه 

فنی مغلوب حریفی از کره شمالی شد.
در وزن ۶۰ کیلوگرم که سهمیه المپیک پاریس آن توسط مهدی محسن نژاد 
در مسابقات جهانی کسب شده بود، امیررضا ده بزرگی اعزام شد. امیررضا در 
برای  و  بود  کرده  زیادی کسب  قهرمانی  عنوان های  جوانان  و  نوجوانان  رده 

اولین بار میدان آسیایی را در رده بزرگسالان تجربه می کرد. او موفق شد در 
برای  بزرگی  ده  به  فنی  کادر  اعتماد  برسد.  برنز  مدال  به  آسیایی  میدان  این 
آینده  در  می توانند  و  بود  مسابقات  این  ویژه  اتفاق  آسیایی  میدان  در  حضور 
کنند.  باز  ویژه ای  حساب  کشتی گیر  این  روی  سخت  المپیکی  وزن  این  در 
ده بزرگی در رده نوجوانان ۲ طلای آسیا داشت و این اولین مدال او در رده 

بزرگسالان است.
در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی در شرایطی به مدال برنز این مسابقات 
رسید که سال گذشته محمدی در این وزن به مدال طلای آسیایی رسیده بود. 
طبیعتاً با توجه به تغییر رنگ مدال این کشتی گیر او در این مسابقات در حد 
انتظار ظاهر نشد و به گفته اهالی کشتی باید در مدیریت زمان خود در کشتی 
کشتی  دقیقه  سه  کشتی  کارشناسان  گفته  به  واقع  در  کنند.  بیشتری  دقت 
محمدی با سه دقیقه دوم او متفاوت بود و یک کشتی گیر نباید نوسانات زیادی 
داشته باشد.در وزن ۶۷ کیلوگرم سعید اسماعیلی موفق به کسب مدال طلای 
مسابقات آسیایی شد. اسماعیلی مدال های طلای نوجوانان و جوانان جهان را 
در کارنامه خود دارد و با توجه به میدان المپیک و کسب مدال طلای او در 
این آسیا حالا یک رقیب جدی برای محمدرضا گرایی محسوب می شود. اهالی 
کشتی معتقد بودند در صورتیکه اسماعیلی در مسابقات آسیایی به مدال طلا 
برسد قطعاً رقابت حساس بین او و محمدرضا گرایی را برای حضور در المپیک 
پاریس به صورت مبارزه رو در رو یا حضور در تورنمنت خارجی باید برگزار شود. 
حالا پس از کسب عنوان طلایی آسیا از سوی اسماعیلی در این مسابقات باید 
دید کادر فنی برای حضور در المپیکی بین او و گرایی چه تدبیری می اندیشد و 
آیا حاضر به برگزاری انتخابی رودر رو یا اعزام به یک تورنمنت خارجی است یا 
اینکه به خاطر تجربه بالای گرایی، چشمش را روی این پدیده کشتی فرنگی 

می بندد؟! در اوزان ۷۲ کیلوگرم محمدرضا رستمی به مدال نقره این مسابقات 
رسید، رستمی طلای جوانان آسیا ۲۰۱۹ و مدال نقره و برنز نوجوانان آسیا و 
همچنین طلای کشورهای اسلامی را در کارنامه خود دارد. رستمی در دیدار 
مغلوب  نتیجه  با  پایان  در  و  رفت  ژاپن  از  هارادا«  »شینگو  مصاف  به  فینال 
حریف خود شد. شکست رستمی برابر حریف ژاپنی او هم می تواند یک زنگ 
خطر برای این وزن باشد.در وزن ۷۷ کیلوگرم امیر عبدی تنها کشتی گیر این 
مسابقات بود که نتوانست مدال آوری کند و در جایگاه پنجم قرار گرفت. عبدی 
در مسابقات انتخابی کشور در یک کشتی جنجالی پیروز شد، او در مسابقات 
قهرمانی آسیا هم انتظارات را برآورده نکرد. البته به گفته اهالی کشتی طبیعی 
است که عبدی این نتیجه را به دست بیاورد چون او هنوز جوان است و راه 
زیادی پیش رو دارد. در وزن ۷۷ کیلوگرم کشتی فرنگی موفق به کسب سهمیه 
المپیک نشده است و وضعیت خوبی هم ندارد. در این وزن امین کاویانی نژاد، 
رسیدن  برای  باید  که  هستند  کشتی گیری  سه  گرایی  محمدعلی  و  مختاری 
به دوبنده تیم ملی در میدان المپیک تلاش کنند. البته که محمدعلی گرایی 
کاپیتان تیم ملی یکی از امیدهای ایران برای کسب سهمیه المپیک است. پس 
از اتفاقاتی که برای گرایی در جریان مسابقات جهانی در مبارزه برادرش افتاد 
و منجر به محرومیت او شد، با رایزنی فدراسیون این محرومیت لغو شد و از 

فروردین ماه گرایی تمریناتش را شروع کرده است.
او  این مسابقات رسید.  نقره  به مدال  در وزن ۸۲ کیلوگرم رسول گرمسیری 
آسیا  نوجوانان  مدال طلای  و همچنین  آسیا ۲۰۲۲  بزرگسالان  مدال طلای 
۲۰۱۰ را در کارنامه خود دارد. او در مرحله فینال با »تایزو یوشیدا« از ژاپن 
سرشاخ شد و با نتیجه ۹ بر صفر مغلوب حریف خود شد و به مدال نقره رسید.

ان دادن به گرمسیری یکی از اتفاقات ویژه این رقابت ها بود.

کشتی ایران چگونه »آقای« آسیا شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260331010006665 شماره  رای  برابر   
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر محمدی فرزند مقصود بشماره شناسنامه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  )آوج(  قزوین  از  صادره    662
94/79 مترمربع از پلاک 4538 فرعی از 163 اصلی واقع در شهرک وحدت- خیابان شمس 
غربی- کوچه چهادره معصوم- بن بست اول یک عدد مانده به آخر سمت راست، خریداری 
از مالک  رسمی احمد خاکی فیروز محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2448
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140360331011000160 مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای پیمان یویدی دیلم بشناسنامه شماره 1۷413۵6۹11 صادره 
از اهواز فرزند غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت 1۵4 متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای محمد محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :16۹۷640

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1403603310110001۵۹ مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرخنده فرخی پور بشناسنامه شماره ۹۵22 صادره از اهواز 
فرزند حمید در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 1۵4 
متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد 
محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی تایید مینماید. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی :16۹۷618

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  اول موضوع قانون  برابر رای شماره 140260331010004912هیات 
فردیس  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  خانم طیبه ملکی  فرزند حسین   بشماره شناسنامه 202 
صادره  ازکن در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 106/25متر مربع از 
پلاک 2062 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس گلستان 11 خیابان شیخ عطار پلاک 13250 
طبقه همکف خریداری از مالکین  رسمی سید محمد رضا میرفخرائی  محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.2443
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

 رئیس فدراسیون کشتی :

در گزینشی المپیک حریفان را 
دست کم نگیرید

اوسمار ویه را:

برد عالی برای پرسپولیس
 به دست آمد

مالک باشگاه تراکتور :

سرمربی بعدی تراکتور خارجی 
خواهد بود

 رئیس فدراسیون کشتی خطاب به ملی پوشان اعزامی این رشته به گزینشی المپیک پاریس، گفت: به 
داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را در مسابقات گزینشی دست کم نگیرید.

به گزارش ایرنا، علیرضا دبیر که با توجه به لغو پروازها، سفرش به قرقیزستان به تعویق افتاده است، در 
تماس تصویری، صحبت هایی را با ۳ آزادکار و ۲ فرنگی کار شرکت کننده در رقابت های گزینشی المپیک 

در قرقیزستان انجام داد.
رئیس فدراسیون کشتی خطاب به نمایندگان کشورمان گفت: اگر به دنبال کسب مدال در المپیک هستید، 
پس کسب سهمیه باید برایتان راحت تر باشد. هرکدام شما یک سردار برای ایران و نماینده ۸۵ میلیون 
مردم عزیز کشورمان هستید و نگاه مردم به افتخارآفرینی شما در این مسابقات است. ما با دعای خیر 
مردم و تشویق آن ها روحیه می گیریم و شما هم باید با بالا بردن پرچم ایران اسلامی به مردم روحیه 
دهید و آن ها را خوشحال کنید. دبیر گفت: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتید، هیچ کشتی گیری به 
مانند شما تمرین و کار نکرده است. به داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را نیز دست کم نگیرید. 

کادر فنی برای شما زحمات فراوانی کشیده است.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با ابراز رضایت از عملکرد تیمش در دیدار برابر صنعت نفت 
و پیروزی پرگلی که کسب کرده است، گفت: بازیکنانم در این دیدار واقعا عالی کار کردند و 

از آنها رضایت دارم.
به گزارش خبرنگار مهر، دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و صنعت نفت آبادان در ورزشگاه 
تختی آبادان برگزار شد که با پیروزی ۳ بر صفر میهمان سرخپوش همراه بود. دانیال اسماعیلی 
فر )۷(، عیسی آل کثیر )۶۶( و محمدحسین کنعانی زادگان )۷۱( برای پرسپولیس گلزنی کردند.
اوسمار ویه را پس از این پیروزی در نشست خبری گفت: همه می دانند که بازی کردن در 
با سه گل پیروز می شود و  با این حال وقتی تیمی  آبادان چقدر برای تیم ها سخت است. 
گلی نمی خورد یعنی نتیجه عالی کسب کرده است. بازیکنانم عملکرد خوبی داشتند و واقعا 

از آنها رضایت دارم.
سرمربی سرخپوشان با ابراز خرسندی از صعود تیمش به صدر جدول گفت: ما باید دیدار برابر 
صنعت نفت را با پیروزی به پایان می رساندیم که کارمان را انجام دادیم اما باید بپذیریم که 

یک بازی بیشتر از رقیب انجام داده ایم و باید منتظر باشیم.
ویه را در خصوص مصدومیت عالیشاه نیز گفت: امید بازیکن خیلی مهمی برای ماست، خصوصاً 

در این زمان. امیدوارم مصدومیت دشواری نباشد ولی باید منتظر جواب MRI باشیم.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص اینکه آیا پرسپولیس درخواستی برای استفاده از 
VAR در بازی های باقی مانده داشته است؟ گفت: VAR یک روش خوب در فوتبال است و 
کمک می کند ولی من از تصمیم باشگاه خبر ندارم و هر تصمیمی بگیرند از آن تبعیت می کنیم.
اوسمار در مورد دیدارهای سختی که پرسپولیس در ادامه لیگ و جام حذفی دارد گفت: همه 
بازی ها برای ما مهم هستند. جام حذفی هم خیلی مهم است، چون با یک بازی ۹۰ دقیقه ای 

می توانیم به مرحله بعد برویم و به همین خاطر با تمام بازیکنان در زمین حاضر می شویم.

خارجی  تبریز،  تراکتور  بعدی  تیم، گفت: سرمربی  این  بازیکنان  در جمع  تراکتور  باشگاه  مالک 
خواهد بود و مذاکرات با گزینه های مد نظر در حال انجام است.

تراکتور  تمرین  از  پیش  زنوزی  محمدرضا  تبریز،  تراکتور  باشگاه  از  نقل  به  و  ایرنا  گزارش  به 
و مشکلات  بودم  بیماری همسرم  درگیر  اخیر  ماه  دو  در  کرد:  اظهار  تیم،  بازیکنان  در جمع  و 
کادر  بازیکنان،  تمامی  از  نداشتم.  متاسفانه حضور  داشت که  در مجموعه وجود  و کاستی هایی 
باشگاه که در  اعضای هیات مدیره، رسانه و کارکنان  باشگاه،  تیم، مدیریت  اعضای  فنی، سایر 
با  ابراز همدردی  برای  می کنم. شما  تشکر  بودند،  فرزندانم  و  من  کنار  در  مراسم های همسرم 
پیراهن مشکی بازی کردید که اقدام باارزشی است. هواداران در تهران و قزوین نیز تنهایمان 
نگذاشته بودند. از مالک، مدیریت و هواداران تیم خوب شمس آذر نیز تشکر می کنم که استقبال 
خوبی از تراکتور و هوادارانش داشتند و با بنده اظهار همدردی کرده و در این غم بزرگ، تنهایمان 
بازی  سه  در  خوب  نتایج  کسب  با  می توانستیم  اینکه  بیان  با  تراکتور  باشگاه  نگذاشتند.مالک 
اخیر به صدر جدول برسیم، تاکید کرد: یکسری اتفاقات رخ داد که باعث شد نتایج آن طور که 
می خواستیم رقم نخورد. شما تمام تلاش تان را انجام دادید و گاه با یک اشتباه، برد به مساوی و 
باخت تبدیل می شود. فوتبال همین است. برخی روزها هم خوب بازی نمی کنیم ولی اشتباه رقباء 
باعث می شود که دست پُر از زمین خارج شویم.او با تاکید بر اینکه تراکتور در دیدار با سپاهان 
استحقاق کسب سه امتیاز را داشت، گفت: متاسفانه موقعیت هایمان تبدیل به گل نشد. فوتبال در 
دنیا یک پدیده عجیب و بی نظیری است که این همه جمعیت را به استادیوم می کشاند. شیرینی 
فوتبال همین بوده و شما بهترین بازی را انجام می دهید ولی برنده نمی شوید. فاصله مان با صدر 
زیاد شده، ولی باز هم نمی توان گفت چه تیمی قهرمان است. ناامید نیستیم و هنوز شانس داریم. 
خیلی چیزها در فوتبال تاثیرگذار بوده و می تواند نتایج را تغییر دهد. ۲۱ امتیاز دست نخورده و جام 

حذفی باقی مانده و باید با تمام قوا در ادامه مسابقات حاضر شویم.
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شنبه یکم اردیبهشت ۱۴0۳ - سال هشتم - شماره ۱۴۶۸

معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور 
به  باید  که  است  شده  محقق  کشور  در  تولید  رشد  گفت: 

جهش تولید برای رفع مشکلات تبدیل شود.
داوود منظور در نشست با فعالان اقتصادی دامغان در سالن 
دولت  سفر  برنامه های  قالب  در  دامغان  دانشگاه  جلسات 
سیزدهم به استان سمنان، افزود: طبق آمارها طی سه سال 
می تواند  اما کشور  رقم خورد،  در کشور  تولید  رشد  گذشته 
از معمول محقق شود  جهش داشته باشد که رشدی فراتر 
و این جهش، بدون شک حاصل فعالیت و مشارکت مردم 

است.
وجود  با  گفت:  و  کرد  اشاره  کشور  در  تولید  رشد  به  وی 
 ۶ بالای  رشد  به  ایران   ۱۴۰۲ سال  اقتصادی،  تحریم های 
درصد رسید که این امر با تلاش مضاعف فعالان اقتصادی، 
تبدیل تهدیدها به فرصت، فاصله گیری از خام فروشی و در 

سایه روحیه تعاملی شکل گرفت.
منظور اضافه کرد: برای جهش تولید باید از ظرفیت منطقه 
دانش بنیان  شرکت های  به  شود،  استفاده  بین المللی  و  ای 
بیشتر توجه داشت و سهم دانش را در تولید افزایش داد و از 

تولید منبع محور به تولید دانش پایه حرکت کرد.
دولت  مشاوران  بهترین  تولید  عرصه  فعالان  گفت:  وی 
متقابل  تعامل  با  که  هستند  اقتصادی  اهداف  تحقق  در 
مسوول،  این  گفته  به  می گیرد.  اقتصادی شکل  رونق  آنها 
فعالان عرصه تولید بهترین مشاوران دولت در تحقق اهداف 

اقتصادی هستند که نقش دولت و فعالان اقتصادی به واقع 
مکمل یکدیگر است و با این تعامل، یک مشارکت عمومی 

و خصوصی شکل می گیرد.
تمام  وجود  با  همکارانه  رویکرد  این  نتیجه  داد:  ادامه  وی 
فشارهای دشمن، تحریم ها و محدودیت های موجود، جهش 
و شکوفایی اقتصادی است. منظور اظهار داشت: تولید کلید 
مقدم  خط  در  اقتصادی  فعالان  و  است  کشور  مسائل  حل 

جنگ اقتصادی و ترکیبی هستند که این امر نشان می دهد 
کلید حل مشکلات به دست تولیدکنندگان، فعالان اقتصادی 

و سرمایه گذاران است.
معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور 
گره  که  می گیرد  و جهش  وقتی سرعت  تولید  کرد:  اضافه 
برنامه ریزی  و  با پشتیبانی  امر  این  و  باز شود  تولید  پای  از 

درست شکل می گیرد.

 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور :

 رشد تولید باید به جهش تبدیل شود
مسئول محیط شهری سازمان پسماند کرج:

ساماندهی سگ های بلاصاحب البرز بدون 
هماهنگی همه شهرستان ها نتیجه بخش نیست

باید ۲۰۰ سگ  مسئول محیط شهری سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: در کرج 
بلاصاحب در هر ماه عقیم سازی شود ولی با توجه به اهمیت کنترل جمعیت این حیوانات در 

فضای شهری این آمار بیشتر است و در برخی ماه ها به ۴۰۰ قلاده هم می رسد.
از  نگهداری  پناهگاه  دو  حاضر  حال  در  اینکه  به  اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  صالحی  حمزه 
سگ های بلاصاحب در کرج فعال است، اظهار کرد: یکی از این مراکز در حلقه دره و دیگری در 

باغستان است که هر کدام ظرفیت نگهداری از ۵۰۰ قلاده سگ را دارند.
مسئول محیط شهری سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج ادامه داد: در هر یک از این مرکز 
یک دامپزشک، یک تکنسین و چهار پرسنل برای حفظ و نگهداری فضای پناهگاه و غذارسانی 

به سگ ها فعالیت دارند.
وی با اشاره به نحوه غذارسانی به سگ های این مراکز گفت: روزانه ۵۰۰ کیلوگرم غذا در هر یک 

از این پناهگاه ها توزیع می شود.
این مسئول تصریح کرد: طبق دستورالعمل وزارت کشور ما وظیفه داریم سگ های بلاصاحب را 
از مناطق مختلف کرج جمع آوری و به این مراکز انتقال دهیم و بعد از عقیم سازی مجددا در 

محل قبل خود رها کنیم.
وی تاکید کرد: با توجه به اینکه ساکنین برخی مناطق از تعداد بالای سگ های بلاصاحب در 
محل خود گلایه دارند و شکایت ها در این خصوص زیاد است، گاه مجبور می شویم سگ هایی 
که از یک محل یا محدوده جمع آوری کرده ایم را در مناطق دیگر رهاسازی کنیم.صالحی افزود: 
سگ هایی که جمع آوری می شوند در مرحله اول به پناهگاه انتقال داده شده و بعد از معاینه به 
بخش قرنطینه منتقل می شوند تا از لحاظ سلامت مورد بررسی قرار بگیرند.وی گفت: اگر سگ ها 
مشکلی نداشته باشند عقیم سازی و برای ۲۰ روز به فضای فنس دار پناهگاه انتقال داده می شوند 

و پس از گذراندن این مدت، مجددا به محلی که جمع آوری شده بوند بازگردانده می شوند.
که  برخی سگ ها  البته  گفت:  کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  محیط شهری  مسئول 
ممکن است بیماری غیرقابل درمانی داشته باشند و سایر سگ ها را نیز درگیر کنند و در چنین 

شرایطی به تشخیص دامپزشک یوتانایز می شوند.
وی گفت: البته با توجه به حساسیت های حامیان حیوانات و مسائل انسانی، آمار یوتانایزهایی که 

در سال انجام می شود بسیار پایین است.
صالحی با اشاره به تعداد سگ هایی که ماهانه عقیم سازی می شوند، تصریح کرد: طبق قرارداد، 
باید ۲۰۰ سگ بلاصاحب در هر ماه عقیم سازی شود ولی با توجه به اهمیت کنترل جمعیت 
این حیوانات در فضای شهری این آمار بیشتر است و در برخی ماه ها به ۴۰۰ قلاده هم می رسد.
وی افزود: برنامه عقیم سازی سگ های بلاصاحب در برنامه ای میان مدت اثر بخش است و به 
کاهش جمعیت آنها در کرج منجر می شود به همین دلیل شهروندان باید صبور باشند و نباید 
اولین تماس تلفنی دیگر خبری از سگ های بلاصاحب در محله ای که  با  انتظار داشته باشند، 

زندگی می کنند، نباشد.
در خصوص تجمع سگ های  بیشترین شکایات شهروندان  در حال حاضر  کرد:  تاکید  صالحی 
بلاصاحب مربوط به منطقه ۳ است و دلیل اصلی آن همجواری این منطقه با چهارباغ است.این 
مسئول تصریح کرد: در تلاشیم طرح جمع آوری سگ های بلاصاحب در کل استان توسط یک 
پیمانکار و به صورت یکپارچه انجام شود چون تا زمانی که شهرستان های استان در این خصوص 

با هم هماهنگ نباشند، ساماندهی به درستی نتیجه نمی دهد.
وی گفت: سگ ها در حال تردد هستند و اگر برنامه عقیم سازی در شهرستانی به خوبی اجرایی 
جمعیت  کاهش  برای  هدفگذاری  و  کرد  نخواهد  محسوسی  تغییر  هم  کرج  وضعیت  نشود، 

سگ های بلاصاحب آن طور که باید و شاید محقق نمی شود.

رییس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی :

تدوین طرح مدرسه مجازی بزرگسالان برای کاهش تنوع مدارس
رییس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های 

مردمی از بررسی طرح مدرسه مجازی بزرگسالان خبر داد.
رؤسای  جمع  در  محمودزاده  احمد  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
ادارات مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی 
برنامه هایی در سه حوزه  ما  گفت: در سازمان مدارس غیردولتی 
قانونگذاری، مدیریتی-سیاستگذاری و برنامه های مشترک با سایر 

معاونت ها را دنبال کردیم.
حوزه  در  مهم  کار  قالب ها،  این  در  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
قانون گذاری، بازنگری قانون تأسیس مدارس و مراکز غیردولتی 
بود. این کار را پس از ۱۸ ماه به نتیجه رساندیم، ۱۶ ماده آن تغییر 

پیدا کرد و ابلاغ شده است.
رئیس سازمان مدارس و مراکز غیردولتی و توسعه مشارکت های 

مؤسسان  از  حمایت  معلمان،  از  حمایت  که  این  بیان  با  مردمی 
مطرح  جدی تر  قانون،  این  در  را  نظارت  موضوع  و  تثبیت  را 
کردیم، افزود: در کنار این موضوع، بحث استقرار را نیز پیگیری 
کردیم و به نتیجه رساندیم. موضوع مدارس استیجاری و احداثی 

سروسامان پیدا کرد تا دیگر مشکلی پیش نیاید.
محمودزاده با بیان اینکه بررسی و بازنگری آئین نامه های مربوط 
به شوراهای عالی آموزش و پرورش استان ها برای احیای برخی 
از ظرفیت ها یکی از کارهای مهمی است که امسال دنبال خواهد 
شد، گفت: چندین برنامه را هم با قرارگاه اجرایی سازی سند تحول 
خواهد  قرار  استان ها  اختیار  در  که  داریم  اجرا  دست  در  بنیادین 

گرفت و امیدواریم به خوبی اجرا شود.
خبر  بزرگسالان  مجازی  مدرسه  طرح  بررسی  از  همچنین  وی 

کردیم  دریافت  را سال گذشته  موضوع  این  و گفت: مصوبه  داد 
در  و  دهیم  کاهش  را  مدارس  تنوع  تا  هستیم  این  دنبال  به  و 
داخل مدرسه مجازی تجمیع کنیم. طرح این کار به شورای عالی 
آموزش و پرورش ارجاع داده شده است و به زودی نهایی خواهد 
سازمان  در  مجوز  صدور  مبنای  اینکه  بیان  با  محمودزاده  شد. 
مدارس غیردولتی، قانون است، گفت: فعالیت مراکز آزمون ها در 
کشور باید در چارچوب مجوز و مقررات باشد، فعالیت مراکز فاقد 

مجوز ممنوع است و اگر مشاهده کردید، آن را تعطیل کنید.
هوش  تا  خواست  استان ها  از  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
کنند،  مفهوم درست شروع  با  غیردولتی  مدارس  در  را  مصنوعی 
افزود: در این زمینه در مرکز اقداماتی در حال انجام است ولی شما 

نیز باید این کار را در استان ها شروع کنید.

آگهي شناسایي تامین کننده منابع مالی شماره M۱/م ع/۱٤۰٣

»آگهي تامین بخشی از منابع مالی مورد نیاز جهت تکمیل تصفیه خانه آب شماره ٣ کرج «

شناسه آگهی :۱۶۹۶۱۹۹

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد جهت تکمیل بخشی از نیاز مالی برای تکمیل تصفیه خانه آب شماره 3 کرج از تسهیلات مال در چارچوب آیین نامه اجرایی ماده واحده قانون اصلاح ماده ۵6 قانون الحاق 
موادی به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت مصوب 138۷ )به شماره ۵1416 / ت 6103۷ هـ مورخ 1402/03/2۷( و مجوز شماره ۷03۵81 مورخ 1402/12/2۵ سازمان برنامه و بودجه کشور با شرایط 

زیر ایجاد نماید :
1-نام طرح : آبرسانی به شهر کرج به شماره طبقه بندی 130۷0020۵0

2-موضوع فراخوان : تامین بخشی از منابع مالی مورد نیاز جهت تکمیل تصفیه خانه آب شماره 3 کرج
3-تسهیلات مورد نیاز : تسهیلات به میزان 3000 میلیارد ریال طی یک سال

4-بازپرداخت تسهیلات دریافتی : اصل و سود تسهیلات بعد از شش ماه مدت دوره تنفس از پرداخت آخرین قسط تسهیلات , در مدت 3 سال پرداخت خواهد شد
۵-محاسبه سود , دریافت و بازپرداخت تسهیلات در چارچوب قانون عملیات بانکی بدون ربا مصوب 1362 و اصلاحات بعدی آن و با رعایت عقود اسلامی مندرج در آن , خواهد بود.

6-تامین کننده مالی باید پیشنهاد خود را برای تامین مالی اعلام و نرخ سود بانکی را برای عقد قرارداد تسهیلات مالی پیشنهاد کند.
۷-تامین کننده مالی باید مستنداتی که دال بر توانایی او در تامین مالی تسهیلات تعهد شده می باشد را برای بررسی ارائه کند.

8-تامین کننده مالی باید ضمانتنامه بانکی برابر یک درصد کل مبلغ تسهیلات مورد نیاز منطبق با بند 3 را مطابق پیوست شماره 2 آیین نامه یاد شده ارائه نماید. این ضمانتنامه پس از انعقاد قرارداد تسهیلات مالی 
آزاد خواهد شد و در صورت استنکاف پیشنهاد دهنده از انعقاد قرارداد, این ضمانتنامه به نفع دستگاه اجرایی ضبط خواهد شد. توضیح آنکه چنانچه بانک های دولتی تامین کننده منابع مالی باشند, نیاز به ارائه ضمانتنامه 

بانکی نیست.
۹-شرکت آب و فاضلاب استان البرز پس از دریافت پیشنهاد تامین مالی بر اساس بند ۷ آیین نامه اجرایی ماده واحده  قانون اصلاح ماده ۵6 قانون الحاق موادی به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت مصوب 

138۷ )به شماره ۵1416 ت 6103۷ هـ مورخ 1402/03/2۷( , تامین کننده مالی را انتخاب خواهد نمود.
10-از علاقمندان واجد شرایط دعوت می شود برای اطلاعات بیشتر تا تاریخ 1403/02/0۹ با همراه داشتن معرفی نامه به آدرس کرج , رجائی شهر, بلوار موذن, بلوار انرژی اتمی, تصفیه خانه آب شماره 2 کرج , 
معاونت برنامه ریزی وتوسعه سرمایه گذاری , دفتر توسعه مشارکت و تجهیز منابع مالی مراجعه و در صورت تمایل تا تاریخ 1403/02/18 نسبت به ارسال نامه اعلام آمادگی به دبیرخانه شرکت آب و فاضلاب استان 

البرز واقع  در کرج , بلوار شهید چمران, ابتدای زیرگذر شورا , ساختمان شماره یک نمایند%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«
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